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پیش پرداخت
 16/8 میلیون دوز واکسن 
کوواکس پرداخت شد

رهبر معظم انقلاب:

هفته نامه
سیاسی ، اقتصادی

ورود واکسن آمریکایی و انگلیسی ممنوع است

رهبر معظم انقلاب اسلامی تصریح کردند:آمریکایی ها اگر توانسته 
بودند واکسن تولید کنند این افتضاح کرونایی در کشورشان به وجود 
نمی آمد که در یک روز حدود ۴ هزار نفر تلفات داشته باشند. ضمن 
اینکه اساساً به آنها اعتمادی نیست و گاهی این واکسن ها برای آزمایش 

بر روی ملت ها است.
به گزارش »هم قلم« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی دفتر مقام معظم 
روز  اسلامی  انقلاب  معظم  رهبر  خامنه ای  آیت الله  رهبری، حضرت 
جمعه )۱۹ دی( در سخنانی تلویزیونی به مناسبت سالروز قیام ۱۹ دی 
۱۳۵۶ مردم قم، بر ضرورت حراست از یاد و نام این قیام تعیین کننده 
و مضمون دینی و ضدّامریکایی آن تأکید کردند و با افتخارآمیز خواندن 
تولید واکسن کرونا در کشور، گفتند: حضور منطقه ای و ثبات آور و 
افزایش قدرت دفاعی و موشکی ایران ادامه خواهد یافت، در مورد برجام 
هم ما اصرار و عجله ای برای بازگشت امریکا نداریم مهم این است که 

تحریم ها باید فوری و کامل برداشته شود.
رهبر انقلاب اسلامی قبل از بیان مباحث اصلی خود درباره حماسه 
۱۹ دی ۱۳۵۶ مردم قم و برخی مسائل روز، از حضور حماسی و 
خودجوش مردم در تجلیل از سردار شهید حاج قاسم سلیمانی و شهید 
ابومهدی قدردانی و تأکید کردند: این فعالیت خودجوش و حماسه گونه، 
ناشی از عواطف، بصیرت و انگیزه های عالی مردم بود و روح تازه ای در 

کالبد کشور و ملت دمید.
ایشان همچنین از تجمع بزرگ و شگفت انگیز مردم عراق در بغداد 
و چند شهر دیگر در سالگرد این دوشهید بزرگ تجلیل کردند و یاد 
همراهان سردار سلیمانی و ابومهدی )شهیدان پورجعفری، مظفری نیا، 

طارمی، زمانی نیا( و نیز شهدای عراقی همراه را گرامی داشتند.
شهدای  یاد  بزرگداشت  با  همچنین  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
جانباخته کرمان در مراسم تشییع سردار سلیمانی و نیز شهیدان 
در  هواپیمایی  سانحه  ناگوار  و  تلخ  بسیار  حادثه  در  جان باخته 

آسمان تهران، از خداوند متعال برای آن عزیزان لطف و رحمت و 
برای بازماندگان صبر و تسلّا و آرامش مسألت کردند.  رهبر انقلاب 
افزودند: مسئولان نیز در این زمینه وظایفی دارند که به آنها تذکر 
داده شده است. حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به چهلمین روز 
شهادت دانشمند بزرگ کشور شهید فخری زاده افزودند: دو شخصیت 
بزرگ علمی که این اواخر از دست دادیم یعنی شهید فخری زاده و 
آیت الله مصباح یزدی، هر دو در عرصه های کاری خویش، چهره های 
برجسته ای بودند که باید از میراث ارزشمند آنها مراقبت شود و راه آنان 

به بهترین وجه ادامه یابد.
رهبر انقلاب در بخش اصلی سخنانشان با تأکید بر تأثیر تعیین کننده 
قیام ۱۹ دی ۱۳۵۶ مردم قم، نگهبانی و حراست از یاد این حادثه و نیز 

مضمون عمیق آن را ضروری برشمردند.
ایشان افزودند: قیام ۱۹ دی از نقاط اوج حیات ملت ایران است چرا 
که عزم، اراده و بصیرت ملت را نشان می دهد. بنابراین باید یاد آن زنده 

و پرُ نشاط بماند و راه آینده را روشن کند.
رهبر انقلاب اسلامی با اشاره به تلاش دست های خائن و تحلیلگران 
مغرض برای تغییر مضمون و محتوای حوادث بزرگ ملت ها در جهت 
منافع قدرت های بزرگ گفتند: با گسترش وسایل ارتباط جمعی، امکان 

تغییر مضمون اینگونه حوادث بیشترشده است.
آن  جهان،  و  کشورها  مهم  رویدادهای  واقعیت  تحریف  ایشان 
هم با زبان و قلم اشخاص و نویسندگان معروف را از کارهای مهم 
دستگاههای جاسوسی و امنیتی برشمردند و با اشاره به کتابی که در 
زمینه اینگونه فعالیت های سازمان سیا منتشر شده است، افزودند: این 
کتاب نشان می دهد که سیا چگونه با تسلط بر مطبوعات و رسانه های 
بزرگ آمریکایی و حتی اروپایی، حوادث را تحریف و تفسیرهای تأمین 

کننده منافع آمریکا را به افکار عمومی القا می کند.
ادامه در صفحه 2
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طرح هدفمندکردن حمایت های معیشتی 
اعلام وصول شد

عضو هیات رییسه مجلس از اعلام وصول طرح هدفمند کردن 
از طریق اصلاح ساز و کارهای شناسایی  حمایت های معیشتی 

مشمولان حمایت خبر داد.
به گزارش خبرنگار پارلمانی ایرنا، »سیدناصر موسوی لارگانی« 
در جلسه روز یکشنبه صحن علنی مجلس شورای اسلامی از اعلام 
وصول لایحه الحاق دولت جمهوری اسلامی ایران به موافقتنامه 
اروپایی حمل و نقل محصولات خطرناک از طریق جاده ای خبر 
داد و افزود: لایحه اصلاح تبصره ۶ الحاقی به ماده واحده قانون 
ابطال اسناد فروش رقبات، آب و اراضی موقوفه مصوب سال ۱۳۸۰ 
و  لایحه اصلاح تبصره ۵ الحاقی به ماده واحده قانون سرباز قهرمان 

مصوب  ۱۳۹۱ نیز به صورت اعلام وصول شد.
عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی افزود: طرح مدیریت 
خدمات کشوری، طرح سازمان نظام مددکاری اجتماعی جمهوری 
اسلامی ایران، طرح اصلاحیه تبصره ماده ۱2 قانون شوراها، طرح 
اصلاحیه بند خ ماده ۳۳ قانون برنامه ششم توسعه و طرح حمایت 

از خیرین نیز به صورت عادی اعلام وصول شد.
وی خاطرنشان کرد: طرح هدفمند کردن حمایت های معیشتی 
از طریق اصلاح ساز و کارهای شناسایی مشمولان حمایت، طرح 
از طریق فضای  پارلمانی  با معاونین  نمایندگان  ارتباط  برقراری 
مجازی، طرح اصلاح قانون هوای پاک مصوب 2۵ تیر ۹۴، طرح 
تاسیس و نحوه اداره کتابخانه های عمومی کشور، طرح اصلاح ماده 
۱72 قانون مالیات های مستقیم، طرح اصلاح آئین نامه داخلی 
مجلس شورای اسلامی و  طرح استفساریه ماده 2۱ قانون جامع 

خدمات رسانی به ایثارگران نیز در جلسه امروز اعلام وصول شد.

تزریق ۲۵۰۰ میلیارد تومان 
از صندوق توسعه ملی

به بورس     
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خودروهای آمریکایی 
شماره گذاری

 نمی شوند
صفحه 7

گام دوباره ایران در مسیر 
غنی سازی۲۰ درصدی و 
واکنش های متفاوت جهان
صفحه ۱۰

ارتش روسیه به سامانه 
جدید اس- ۳۵۰ 

مجهز می شود
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تصویب  وضعیت جدید 
آبی در شهرهای دارای 

شرایط نزولی کرونا 

کلیات طرح اینترنت رایگان 
دانش آموزان، معلمان و 

مدارس تصویب شد
صفحه ۳
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ادامه از صفحه اول
نگهبانی  ضرورت  تبیین  در  انقلاب  رهبرمعظم 
افزودند:  قم  مردم   ۱۳۵۶ دی   ۱۹ قیام  مضمون  از 
حادثه قم به این شهر منحصر نماند و با الگوسازی و 
گسترش به دیگر شهرها، زمینه ساز پیروزی انقلاب 
از مضمون آن  باید  بنابراین  ایران شد،  عظیم مردم 

به خوبی مراقبت کرد.
متراکم  شده ی  خامنه ای، خشم  آیت الله  حضرت 
مردم نسبت به رژیم دیکتاتور، فاسد و وابسته پهلوی 
را یکی از دو مضمون اصلی قیام ۱۹ دی دانستند و 
بود  دینی  اساساً  تعیین کننده،  این حرکت  افزودند: 
چرا که بر رهبری، بیانیه ها، سخنان و درس های امام 
خمینی)ره( به عنوان مرجع تقلید متکی بود و ایشان 
هم از روز اول قیام در سال ۱۳۴۱، مردم را بر اساس 

مبانی دینی رهبری و هدایت می کرد.
 ۱۹ قیام  دوم  مضمون  اسلامی،  انقلاب  رهبر 
استکباری«  ضدّ  و  آمریکایی  »ضدّ  را   ۱۳۵۶ دی 
خواندند و یادآوری کردند: چند روز قبل از آن قیام، 
رییس جمهور وقت آمریکا در تهران حمایت صد در 
صدی خود را از رژیم منحط، مستبد و وابسته پهلوی 
اعلام کرده بود، بنابراین حرکت مردم قم علیه رژیم 

پهلوی یک حرکت ضد آمریکایی هم بود.
سخنانشان  از  بخش  این  بندی  جمع  در  ایشان 
گفتند: قیام دینی و ضد آمریکایی ۱۹ دی در واقع 
اولین ضربه تبر ابراهیمی بر پیکر بت بزرگ به حساب 

می آید، ضرباتی که تا امروز ادامه یافته است.
رهبر انقلاب با اشاره به اوضاع در هم ریخته بت 
بزرگ استکبار افزودند: »افتضاح انتخاباتی«، »حقوق 
قربانی آن  بشری که هر چند روز یک سیاهپوست 
ادعایی  ارزش های  ماهیت  شدن  ملا  »بر  می شود«، 
آمریکا که موجب تمسخر دنیا حتی دوستان آمریکا 
و  بیکار  میلیون  »دهها  و  فلج«،  »اقتصاد  شده«، 
نابسامان  اوضاع  نشان دهنده  بی خانمان«  و  گرسنه 
آمریکا است که البته عجیب نیست، اما عجیب این 

است که عده ای هنوز آرزو و قبله شان آمریکا است.
خیال  عده ای  افزودند:  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
می کنند که اگر با آمریکا آشتی کردیم، کشور بهشت 
برَین می شود. این افراد باید به ایران قبل از انقلاب 
نگاه کنند که چگونه حمایت آمریکا باعث جلوگیری 
از پیشرفت کشور، گسترش فقر اقتصادی و علمی و 
رواج فساد و بی بند و باری فرهنگی شد. ضمن اینکه 
امروز هم اوضاع رژیم هایی که در منطقه قربان صدقه 

آمریکا می روند، بر همه روشن است.
از  بازگشت به سلطه جهنمی قبل  انقلاب،  رهبر 
انقلاب را هدف اصلی آمریکایی ها در فشارهای ۴2 
ساله بر ایران دانستند و افزودند: فرق آمریکا با برخی 
اروپایی ها در این است که آمریکایی ها به علت سابقه 
سلطه قبلی خود بر ایران و منطقه، دنبال تکرار آن 
این هدف شوم  باید همه در مقابل  وضع هستند و 

هوشیار باشند.
حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره سخنان صریح 
یک کارشناس معروف آمریکایی گفتند: آمریکایی ها 
منافع خود  نیابند،  سلطه  منطقه  بر  که  هنگامی  تا 

لبنان  ایران، عراق، سوریه،  بی ثباتی در  ایجاد  را در 
و دیگر کشورهای منطقه جستجو می کنند که این 
هدف را گاهی با کارهایی شبیه فتنه ۸۸ در ایران و 

گاهی با تشکیل داعش پیگیر می شوند.
ایشان با اشاره به حوادث روزهای اخیر در آمریکا 
مانند حمله به کنگره و فرار نمایندگان از تونل های 
مخفی افزودند: آنها در فتنه ۸۸ به دنبال نا امنی و 
ایجاد آشوب و جنگ داخلی در ایران بودند که موفق 
نشدند و خداوند همین مساله را در سال ۹۹ بر سر 

خودشان آورد.
از  دیگری  بخش  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
سخنانشان را به پاسخ قطعی و پایانی نظام اسلامی 
به ادعاهای جبهه استکبار به سرکردگی آمریکا علیه 
در ۳ موضوع »تحریم«، »حضور  اسلامی  جمهوری 
موشکی  قدرت  و  دفاعی  »توان  و  ایران«  منطقه ای 

کشور« اختصاص دادند.
کردند:  تأکید  تحریم  مسئله  خصوص  در  ایشان 
جبهه غرب و دشمنان موظفند حرکت خباثت آمیز 
خیانت،  یک  واقعاً  که  را  ایران  ملت  علیه  تحریم 
فوراً  است،  مردم  علیه  بی جهت  دشمنی  و  جنایت 

متوقف کنند و همه تحریم ها را بردارند.
تأکید  بارها  البته  افزودند:  اسلامی  انقلاب  رهبر 
برداشته نشدن  فرض  با  را  اقتصاد  باید  که  کرده ایم 
تحریم ها جوری برنامه ریزی کنیم تا کشور به خوبی 
اداره شود و با رفتن و آمدن تحریم و با بازیگری های 
به  اتکا  با  کار  این  که  نشود  مشکل  دچار  دشمن 
اقتصاد  سیاستهای  اجرای  و  داخلی  ظرفیتهای 
مقاومتی ممکن است. اگرچه تحریم ها نیز به تدریج 

در حال بی اثر شدن هستند.
کردند:  خاطرنشان  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
بنابراین این حرف طرف مقابل که فلان کار را بکنید 
یا نکنید، بیخود است و تحریم ها که خیانت و جنایت 

در حق ملت است، باید برداشته شود.
حضور  منطق  و  معنا  اسلامی،  انقلاب  رهبر 
طرفداران  و  دوستان  تقویت  را  ایران  منطقه ای 
جمهوری اسلامی خواندند و گفتند: حضور جمهوری 
رفع  موجب  و  »ثبات آفرین«  منطقه  در  اسلامی 
این  عراق  و  سوریه  در  همچنان که  است  بی ثباتی 
این حضور، قطعی  بنابراین،  دیدند.  را همه  واقعیت 

است و باید وجود داشته باشد و خواهد داشت.
تجربه  یادآوری  با  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
صدام،  هوایی  حملات  درمقابل  کشور  ناتوانی  تلخ 
مقابل  در  روزها  آن  ایران  کردند:  خاطرنشان 

مختلف  شهرهای  و  تهران  بمباران  و  موشکباران 
ناتوان و بی دفاع بود و جمهوری اسلامی حق نداشت 

کشور را در آن شرایط نگه دارد.
ایشان با یادآوری نمونه هایی از قدرت دفاعی امروز 
ایران مثل ساقط کردن پرنده متجاوز آمریکایی در 
آسمان ایران و یا در هم کوبیدن پایگاه عین الاسد، 
ناگزیراست  واقعیتها  این  مقابل  در  دشمن  گفتند: 
قدرت و توانایی های دفاعی ایران را در محاسبات و 

تصمیمات خود در نظر بگیرد.
از  دیگری  بخش  در  اسلامی  انقلاب  رهبر 
افکار  در  دیگری  تکرار  پر  مسئله  به  سخنانشان 
دیگر  بخشی  گذاشتن  کنار  و  برجام،  یعنی  عمومی 
از تعهدات و آغاز غنی سازی 2۰ درصد اشاره کردند 
و گفتند: این بحث را مطرح می کنند که آمریکا به 
هیچ  اسلامی  جمهوری  برنگردد؟  یا  برگردد  برجام 
اصرار و عجله ای برای بازگشت آمریکا به برجام ندارد، 
بازگرداندن  بلکه مطالبه منطقی ما رفع تحریم ها و 
و  آمریکا  این وظیفه  حق غصب شده ملت است که 

اروپایی های دنباله  رو آن است.
تحریم ها  اگر  افزودند:  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
برداشته شد بازگشت آمریکا به برجام معنا می دهد 
است  ما  مطالبات  جزو  که  خسارت ها  مسئله  البته 
رفع  بدون  اما  شد،  خواهد  دنبال  بعدی  مراحل  در 
تحریم ها بازگشت آمریکا به برجام حتی ممکن است 

به ضرر کشور هم باشد.
به  موارد  این  در  کردند:  خاطرنشان  ایشان 
مسئولان در قوای مجریه و مقننه گفته شده که با 

دقت و رعایت کامل ضوابط پیش بروند.
رهبر انقلاب اسلامی تصمیم مجلس و اقدام دولت 
برای کاهش بخش دیگری از تعهدات برجام را کاملًا 
کردن  عمل  گفتند:  و  دانستند  عقلانی  و  درست 
جمهوری اسلامی به همه تعهدات خود در شرایطی 
که طرف مقابل به همه تعهدات خود عمل نمی کند، 

بی معنی است.
خود  تعهدات  به  آنها  اگر  البته  افزودند:  ایشان 
بازگردند ما نیز برمی گردیم، همچنان که بنده از ابتدای 
برجام گفتم اقدامات باید به صورت متناظر و »کار و 
تعهد آنها در مقابل کار و تعهد ما« باشد که البته این، 

اولِ کار انجام نگرفت اما اکنون باید انجام شود.
آن  به  اسلامی  انقلاب  رهبر  که  دیگری  موضوع 
با  جوانان  بکارگیری  نداشتن  منافات  کردند،  اشاره 
با  و  کارکشته  افراد  از  استفاده  با  کاربلد،  و  انگیزه 

تجربه بود.
یک  در  سخنانشان  از  بخشی  پخش  به  ایشان 
برنامه تلویزیونی که در صدر آن بر روی کار آمدن 
»دولت جوان حزب اللهی« و در ادامه بر استفاده از 
افراد با تجربه تأکید شده بود، اشاره کردند و گفتند: 
به  از قدیم  بنده  ندارد،  با هم منافاتی  این دو مورد 
تکیه به نیروهای جوان اعتقاد راسخ داشته ام به این 
معنی که به آنها اعتماد و در برخی مدیریتهای مهم 
کشور از آنها استفاده، و از ابتکار، انگیزه و نشاط آنها 

استقبال شود.
رهبر انقلاب اسلامی گفتند: باید از کار، روحیه و 

رهبر معظم انقلاب: 

ورود واکسن آمریکایی و انگلیسی ممنوع است
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نمایندگان مجلس شورای اسلامی مصوب کردند که 
شورای نگهبان سه ماه پیش از ثبت نام داوطلبان واجد 
شرایط ریاست جمهوری از آنها دعوت به عمل آورده تا 

سوابق و برنامه های داوطلبی را به این شورا ارائه دهند.
شورای  مجلس  نمایندگان  قلم«،  »هم  گزارش  به 
اسلامی در جلسه علنی روز یکشنبه با ۱۹۱ رای موافق، 
2۳ رای مخالف و ۸ رای ممتنع از 2۵۵ نماینده حاضر 
ماده ۱۱ طرح اصلاح موادی از قانون انتخابات ریاست 

جمهوری  را تصویب کردند.
 ۱۰  -2 بند  راستای  در  است:  آمده  ماده  این  در 
اولیه  شناسایی  بر  مبنی  انتخابات  کلی  سیاست های 
توانایی و شایستگی داوطلبان، شورای نگهبان ۳ ماه 
پیش از صدور دستور شروع انتخابات ریاست جمهوری 
و در صورت مشخص شدن داوطلبی افراد می تواند از 
آنها دعوت به عمل آورده تا برنامه های آنان را بر اساس 
نظر  مورد  شاخص های  و  قانون  این  موضوع  شرایط 
شورای نگهبان موضوع بند  ۵- ۱۰ سیاست های کلی 

انتخابات بررسی نماید.
اطلاعات،  وزارت  است؛  آمده  ماده  این  تبصره  در 

سازمان اطلاعات سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، سازمان 
بازرسی کل کشور، دیوان محاسبات کشور و سایر مراجع 
ذی صلاح مکلفند ظرف مدت ۱۵ روز از تاریخ درخواست 
اداره انتخابات شورای نگهبان یا در صورت لزوم هر یک 
از اعضای شورای نگهبان مدارک و یا سوابق مربوط به 
داوطلبان ریاست جمهوری را به صورت کامل تحویل 
نمایند. تخلف از اجرای حکم این ماده توسط هر یک از 
مقامات و کارکنان دستگاه های ذکر شده مستوجب یکی 
از مجازات تعزیری درجه ۵ موضوع ماده قانون مجازات 

اسلامی در دادگاه صالح می باشد.

با رای نمایندگان؛
داوطلبان ریاست جمهوری برنامه خود را به شورای نگهبان ارائه می دهند

خلاقیت جوانان و بچه های کشور حداکثر استفاده 
گذاشتن  کنار  و  حذف  معنای  به  این  اما  بشود 
نسل قبل نیست، بلکه بر حسب اقتضاء، یک جا 
و  مجرّب  فرد  مدیریت  یک جا  و  جوان  مدیریتِ 
امام  زمان  در  همچنان که  است  لازم  کارکشته 
بزرگوار نیز همین طور بود. البته در خصوص دولت 
جوان حزب اللهی در ایام نزدیک انتخابات سخن 

خواهیم گفت.
شهید  به  اشاره  با  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
البته بعضی از  سرافراز سردار سلیمانی افزودند: 
شهید  هستند.  جوانان  مثل  هم  میانسال  افراد 
چیز  هیچ  از  سالگی   ۶۰ حدود  در  سلیمانی 
نمی ترسید و تحرّک، تلاش و فعالیتهای متراکم 

او اعجاب آور بود.
انقلاب به مسئله  پایانی سخنان رهبر  بخش 

کرونا اختصاص داشت.
و  بهداشت  وزارت  از  تشکر  با  ایشان 
دست اندرکاران تولید واکسن آزمایش شده برای 
مقابله با کرونا، این واکسن را مایه افتخار و عزت 
افرادی که هر کار  از  انتقاد  با  و  کشور خواندند 
انکار می کنند، به سوابقی از  بزرگ در کشور را 
این انکارها در مقابل پیشرفتهای علمی اشاره و 
خاطرنشان کردند: سالها قبل وقتی جوانان کشور 
بودند،  کرده  درست  را  سانتریفیوژ  دستگاههای 
ادعاها  این  فریب  مبادا  که  نوشتند  نامه  عده ای 
مرحوم  موفقیت  از  پس  همچنین  بخورید،  را 
کاظمی و جوانان همکار او در سلول های بنیادی 
پیشرفت ها  آن  اما  شد  داده  مشابهی  پیغام های 
از آن نیز پیشرفت ها  باور بود و پس  قابل  واقعاً 

۱۰ برابر شد.
ورود  ادامه،  در  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
واکسن آمریکایی و انگلیسی به کشور را ممنوع 
توانسته  اگر  آمریکایی ها  گفتند:  و  کردند  اعلام 
کرونایی  افتضاح  این  کنند  تولید  واکسن  بودند 
روز  یک  در  که  نمی آمد  به وجود  کشورشان  در 
ضمن  باشند.  داشته  تلفات  نفر  هزار   ۴ حدود 
اینکه اساساً به آنها اعتمادی نیست و گاهی این 

واکسن ها برای آزمایش بر روی ملت ها است.
که  سابقه ای  با  البته  افزودند:  ایشان 
به  دارند،  آلوده  خونهای  قضیه  در  فرانسوی ها 
از  واکسن  تهیه  اما  نیستم،  خوش بین  هم  آنها 

کشورهای دیگر هیچ مشکلی ندارد.
رهبر انقلاب اسلامی با تأکید بر لزوم استمرار 
وظایف  انجام  و  مردم  بهداشتی  مراقبتهای 
برخی  گفتند:  کرونا،  با  مقابله  برای  مسئولان 
داده  امتحان پس  و  موفق  خوب،  تجربه های 
دارد که مسئولان  زمینه کروناوجود  در  دارویی 
هم آنها را تصدیق می کنند، این موارد نباید انکار 

شود بلکه باید مورد بررسی قرار بگیرد.
خطاب  پایان  در  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
معظّم  علمیه  حوزه  و  قم  مردم  ایران،  ملت  به 
سایه  در  ایران  ملت  دیروز  کردند:  خاطرنشان 
و  بهنگام  حضور  دینداری،  راسخ،  عزم  اتحاد، 
مجاهدت توانست با رقم زدن این انقلاب عظیم، 
امروز  و  دهد  تغییر  را  بشر  و  دنیا  تاریخ  مسیر 
نیز ملت با توانایی ها و تجارب و امکانات بیشتر 
می تواند بر همه موانع در زمینه مسائل اقتصادی 
مثل تولید و ارزش پول ملی و در زمینه مسائل 

فرهنگی، سیاسی و نظامی فائق آید.

نمایندگان مجلس شورای اسلامی با پیشنهاد یکی 
از نمایندگان مبنی بر اینکه داوطلبان ریاست جمهوری 
کنند،  انتخاب  تبلیغات  زمان  در  را  خود  اول  معاون 

مخالفت کردند.
به گزارش »هم قلم«، نمایندگان مجلس در جلسه 
اصلاح  بررسی  در  یکشنبه-  امروز-  علنی  نشست 
موادی از قانون انتخابات ریاست جمهوری با پیشنهاد 
مبنی  تبریز  نماینده  میرتاج الدینی«  »سیدمحمدرضا 
بر معرفی کردن معاون اول رییس جمهوری در دوره 

تبلیغات انتخاباتی خود، مخالفت کردند.
میرتاج الدینی در تشریح پیشنهاد خود بیان داشت: 
داوطلبان پس از تایید توسط شورای نگهبان و قبل از 
شروع تبلیغات انتخابات ریاست جمهوری باید معاون 
اول خود را معرفی کنند، در قانون اساسی به صورت 
خاص برای معاون اول مسئولیت تعریف شده است و 

وظایف سنگینی بر عهده آن گذاشته شده است.
نماینده مردم تبریز گفت: وظایف نخست وزیری به 
نوعی برعهده معاون اول رئیس جمهور است و در صورت 
اداره  را  اول دولت  معاون  رئیس جمهور،  عدم حضور 
می کند و  در مواردی که رئیس جمهور استعفا دهد، 
قانون اساسی تا تعیین رئیس جمهور جدید، اداره کشور 
را بر عهده معاون اول گذاشته است، بنابراین جایگاه 
معاون اول ریاست جمهوری جایگاه بالا رسمی و قانونی 
است و مردم باید بدانند که به چه فردی به عنوان نامزد 

ریاست جمهور رای می دهند و  این شخص با چه طیفی 
و تیمی می خواهد مملکت را اداره کند.

 محمدحسن آصفری نماینده اراک در مخالفت با 
این پیشنهاد بیان داشت: اینکه نامزد ریاست جمهوری 
فرهنگی   ، اقتصادی  مسائل  در  مشخصی  برنامه های 
با  بسیار  باشد،  داشته  و سیاست خارجی  اجتماعی   ،
اهمیت است و شخص پاسخگو  به مجلس هم رییس 
جمهور است، ما  نمی توانیم از معاون اول رئیس جمهور 

سوال کنیم و مطالبه گری داشته باشیم.
مصوب  به  نیازی  افزود:  شوراها  کمیسیون  عضو 
کردن این موضوع که رئیس جمهور معاون اول خود را 
مشخص کند نیست، باید با توجه به سابقه و برنامه های 
اجرایی به دنبال تعیین معیارهایی برای کارآمدی بیشتر 
ریاست جمهوری باشیم.  ناصر موسوی لارگانی نماینده 
فلاورجان در موافقت با این پیشنهاد گفت: جایگاه معاون 
اول رییس جمهوری مهم است و خیلی از مواقع جلسات 
هیئت دولت را معاون اول اداره می کند برای اینکه مردم 
قبل از انتخاب رییس جمهور بدانند به چه تیم و یا 
تفکری رای می دهند معرفی کردن معاون اول رییس 

جمهور برای انتخاب مردم مهم است.
 وی افزود: معاون اول در حکم نخست وزیری است و 
تعیین آن از سوی رییس جمهور می تواند برای انتخاب 
کمیسیون  و  دولت  باشد.  مهم  مردم  طرف  از  شدن 

شوراها نیز مخالف این پیشنهاد بودند.

مخالفت مجلس با معرفی معاون اول داوطلبان ریاست جمهوری

 نمایندگان مجلس شورای اسلامی در ادامه بررسی 
طرح اصلاح موادی از قانون انتخابات ریاست جمهوری 
مصوب کردند که در صورت ارائه مدرک غیرواقعی یا جعلی 

از طرف داوطلب، ثبت نام او کان لم یکن)لغو( می شود.
شورای  مجلس  نمایندگان  قلم«،  »هم  گزارش  به 
اسلامی در جلسه علنیروز یکشنبه و در جریان بررسی 
طرح اصلاح موادی از قانون انتخابات ریاست جمهوری، 
ماده ۹ این طرح را با ۱۸۳ رای موافق، ۱۸رای مخالف 
و ۴ رای ممتنع از 2۵۴ نماینده حاضر تصویب کردند.

در  ماده ۹ این طرح آمده است: درصورت کشف و اثبات 

 ،»۱« اجزای  موضوع  جعلی  یا  غیرواقعی  مدارک  ارائه 
»2«، »۴«، »۵«، »۶« و »۱۰« بند )ب( ماده )۳۵( این 
قانون پس از ثبت نام و پیش از اعلام اسامی نامزدهای 
یکن  لم  کان  داوطلب  نام  ثبت  شده،  صلاحیت  تأیید 
تلقی می شود و در صورتی که چنین موضوعی ناظر به 
نامزدهای تأیید صلاحیت شده کشف شود، صلاحیت وی 
مطابق ماده )۵۸( قانون مورد بررسی مجدد قرار می گیرد. 
در تبصره این قانون نیز آمده است: هرگاه عمل داوطلب 
مطابق  باشد،  داشته  مجرمانه  عنوان  ماده  این  موضوع 

قوانین و مقررات کیفری مورد پیگرد قرار می گیرد.

ثبت نام داوطلبان ریاست جمهوری با ارائه مدرک جعلی لغو می شود
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رییس جمهوری از تصویب وضعیت جدید آبی برای 
شهرهای کشور خبر داد و گفت: بر اساس مصوبه امروز 
دولت، شهرهایی که تعداد کرونای مثبت آن دو در صدهزار 
بوده و شرایط کرونا در آنها نزولی باشد، آبی خواهند بود. در 

این شهرها همه کسب وکارها فعالیت خواهند کرد.
والمسلمین  الاسلام  ، حجت  قلم«  »هم  گزارش  به 
حسن روحانی در پنجاه و یکمین نشست ستاد ملی مقابله 
با کرونا اظهار کرد: در هفته ای که گذشت علی رغم اینکه 
در بسیاری از مناطق جهان شاهد توسعه ویروس کرونا 
بودیم و مشکلات فراوانی در برخی از کشورها مشاهده 
شد، با همکاری خوب مردم و مراعات پروتکل ها، روند در 

کشور ما کاهشی بوده است.
وی اضافه کرد: آمار امروز نشان می دهد تلاش انجام 
گرفته در آذر ماه شرایط مناسب تری به وجود آورد ه و 
۸۰ درصد بستری ها و 7۰ درصد فوتی ها کاهش یافته 
است. اگرچه به آن نقطه مطلوب نرسیدیم و برای رسیدن 
به نتیجه هنوز باید تلاش خود را ادامه دهیم، اما شرایط 

بسیار بهتر شد.  

ایجاد وضعیت آبی در کنار شهرهای قرمز، زرد 
و نارنجی

رییس دولت تدبیر و امید اضافه کرد: همکاری مردم 
باعث شد امروز در دولت وضعیت جدید تصویب شد و آن 
وضعیت شهرهای آبی برای مناطق زردی بود که تعداد 
کرونای مثبت آن، 2 در صد هزار بوده و شرایط نزولی 

دارند.
روحانی خاطرنشان کرد: در مناطق آبی تقریبا همه 
کسب و کارها فعالیت می کنند و در مناطق زرد هم با 
مراعات پروتکل های شدید کسب و کارها فعالیت خود را 

ادامه خواهند داد.
وی افزود: در عین حال مسئله پایدارسازی شرایطی که 
امروز به آن رسیدیم، همچنین اقدامات پیشگیرانه برای 
اینکه وارد موج چهارم نشویم و تا پایان سال مشکل نداشته 

باشیم، بسیار مهم است.
در  شدن  موفق  برای  داد:  ادامه  جمهوری  رییس 
برابر این ویروس باید مجموعه کارهایی انجام دهیم که 
هریک از این مجموعه ها آسیب ببیند، ما را با خطر مواجه 
می کند. همانطور که ماسک زدن ضروری است، رعایت 
فاصله گذاری و دورهمی و اجتماعات هم به همان نسبت 
ضروری است. بنابراین باید مراقبت کنیم که اجتماعاتی 
تشکیل نشود که همه اینها حلقه هایی را تشکیل می دهند 
که مانع گسترش این ویروس می شوند و تضعیف هر یک 

از حلقه ها کل مدیریت را از بین می برد.  
روحانی اضافه کرد: اگر ما در مسایل بهداشتی مانند 
مسائل امنیتی مراعات نکنیم، هرعددی پیدا کنیم ضربدر 
صفر می شود و عدد وقتی در صفر ضرب شود، نتیجه آن 
صفر می شود و همه آثار و نتایج را از بین می برد. بنابراین 

این مجموعه باید مورد مراعات و استمرار ما باشد.
شدید  محدودیت های  ناچاریم  وقتی  داد:  ادامه  وی 
را اعمال کنیم، مشکلات فراوانی در زندگی و اقتصاد و 
زمان  کنیم  کاری  باید  می شود.  ایجاد  جامعه  فرهنگ 
محدودیت های شدید را با همکاری با همدیگر به حداقل 

ممکن کاهش دهیم.
روحانی در ادامه گفت: نکته دیگر که بسیار مهم است و 
در این جلسه درباره آن تصمیمات خوبی اتخاذ شد، مسئله 
واکسن است. یکی از مطالبات مردم این است که سریعتر 
بتوانیم واکسن مورد اطمینان را در اختیار مردم قرار دهیم.

در  ما  مرجع  اینکه  بیان  با  دوازدهم  دولت  رییس 
واکسن سازمان بهداشت و درمان است، گفت: به دنبال 
به  را  واکسن  هرچه سریعتر  داخل  در  که  این هستیم 
نتیجه برسانیم که البته اقدامات خوبی انجام گرفته است. 
در خارج هم علیرغم همه محدودیت ها و همه مشکلات 
دنبال این هستیم که بتوانیم واکسن مطمئنی را خریداری 

و وارد کشور کنیم.

دولت علیرغم همه مشکلات با دست باز وارد 
تهیه و تامین واکسن کرونا شده است

روحانی با بیان اینکه برای خرید واکسن بیش از ۴۰ 
روز ما گرفتار نقل و انتقال پول بودیم، گفت: یکی از موارد 
و مثال های بسیار روشن جنایتی که آمریکا علیه ملت ایران 
انجام داد، در تهیه واکسن کرونا بود. برای جابه جایی پول 
برای اینکه بتوانیم در زمانی که نوبت ما می شود واکسن  را 

از کواکس خریداری و وارد کشور کنیم، مشکلات زیادی 
اقدامات  مشکلات  این  همه  با  دولت  اما  کردند.  ایجاد 
لازم را انجام داد. یعنی چه آنجایی که واکسن مشترک 
می خواهیم بسازیم، چه بخریم و چه در داخل تولید کنیم، 
هر جا ارز و ریال نیاز بوده دولت بدون هیچ مضایقه ای 

علیرغم همه سختی ها با دست باز وارد شده است.  
رییس جمهوری تاکید کرد: برای ساخت و یا خرید 
واکسن هر ارزی و هر ریالی نیاز باشد، بلافاصله به هر 
قیمتی علیرغم مشکلات تأمین خواهیم کرد. اما زمانی 
از  قرار می گیرد و می خواهیم  ما  اختیار  که واکسن در 
آن استفاده کنیم، نیاز به یک سند و مقرراتی داشتیم که 

چگونه از آن استفاده کنیم.
رییس دولت دوازدهم با اشاره به سندی که در این 
زمینه تدوین و در حال تکمیل است،  گفت: در این سند 
چهار فاز مدنظر قرار گرفته است؛ وقتی واکسن در اختیار 

روحانی خبر داد:

تصویب  وضعیت جدید آبی در شهرهای دارای شرایط نزولی کرونا  

 رییس جمهوری با بیان اینکه لایحه بودجه ۱۴۰۰ 
براساس قواعد و شرایط کشور تهیه و تنظیم شده است، 
بودجه،  و ساختار  کردن شاکله  دگرگون  کرد:  تاکید 

مطمئنا غیرقابل قبول است.
اطلاع  پایگاه  از  نقل  به  قلم«  »هم  گزارش  به 
رسانی ریاست جمهوری، حجت الاسلام والمسلمین 
حسن روحانی در یکصد و نود و پنجمین جلسه ستاد 
هماهنگی اقتصادی دولت پس از ارائه گزارش بررسی 
لایحه بودجه ۱۴۰۰ در مجلس توسط رییس سازمان 
برنامه و بودجه، افزود: لایحه بودجه نتیجه مطالعات و 
بررسی تفصیلی و همه جانبه کارشناسان خبره دولت 
درباره الزامات و اقتضائات اقتصادی کشور بوده و این 
بودجه براساس قواعد و شرایط کشور تهیه و تنظیم شده 
است.رییس جمهوری ادامه داد: دولت همواره از نظرات 
مشورتی کارشناسان و فعالان اقتصادی استقبال کرده 
و همچنین پذیرای دیدگاه ها و پیشنهادهای اصلاحی 
نمایندگان در مجلس بوده اما دگرگون کردن شاکله و 

ساختار بودجه، مطمئنا غیرقابل قبول است.
تغییر  زمان  بودجه،  بررسی  زمان  گفت:  روحانی 
قوانین و قواعد اصلی فعالیت های اقتصادی نیست و 
نباید موجب شود که فعالان اقتصادی که پیشران امور 
توسعه کشور  به شمار می روند، دچار سردرگمی شوند 
از سوی دیگر تصمیمات بودجه ای نباید به هیچ وجه 
معیشت مردم بویژه قشرهای ضعیف و کم برخوردار را 
تحت فشار قرار دهد. رییس جمهوری همچنین پس 

از ارائه گزارش رییس سازمان بورس از وضعیت بازار 
سرمایه، با تاکید بر اینکه بازار بورس یک نهاد اصلی در 
ایجاد و حفظ تعادل در اقتصاد کشور است، اظهارداشت: 
بورس بستر معاملاتی شفاف است و دولت همواره در پی 
تقویت و حمایت بازار بورس بوده و اولین گام و شرط 
حمایت و تقویت از این بازار را قاعده مندی و رعایت 
قانون در آن می داند. رییس دولت تدبیر  و امید با بیان 
اینکه بورس سازوکارهای ویژه خود را دارد، تاکید کرد: 
سیاست گذاری های بورس نیز باید از طریق شورای عالی 
از مداخلات غیر کارشناسی در  و  انجام گیرد  بورس 

بورس باید پرهیز شود. 
روحانی یادآورشد: رسالت این بورس، کشف قیمت 
واقعی محصولات بوده و سیاست اصولی دولت این است 
که قیمت گذاری کالاها بر اساس مکانیزم عرضه و تقاضا 
و قواعد بازار رقابتی انجام شود که این مسئله در نهایت 

به نفع بازار، تولیدکننده و مصرف کننده واقعی است.
برای  برنامه های دولت  به  اشاره  با  رییس جمهوری 
کنترل و مقابله با  افزایش بی دلیل قیمت  برخی کالاها، 
تصریح کرد: دولت همواره بر اساس سیاست های اصلی 
خود مبنی بر تقویت بازار سرمایه با محوریت بورس، تلاش 
دارد با تسهیل فعالیت ها و کاهش محدودیت ها و اعتماد 
به شرکت های با سابقه و خوشنام و موثر که با ثبات رویه 
و با رعایت مقررات عمل کرده اند و همواره موجب رونق 
بازارهای داخلی و خارجی بوده اند، زمینه افزایش فعالیت 

و خرید و فروش در بورس کالا را فراهم کند.

دگرگون کردن شاکله و ساختار بودجه غیرقابل قبول است



5

شماره  182   22 دی  1399 سیـاسی

ما قرار بگیرد، در فاز اول واکسیناسیون برای حدود یک 
میلیون و ۳۰۰ هزار نفر خواهد بود که متشکل از کادر 
درمان و افراد پرخطر هستند که در سرای سالمندان بوده 

یا جزو معلولین و جانبازان هستند.
در  را  بالاتری  جمعیت  دوم  فاز  اینکه  بیان  با  وی 
نفر  میلیون   ۱2 حدود  دوم  فاز  در  گفت:  برمی گیرد، 
جمعیت که سن آنها بالاست و یا بیماری زمینه ای دارند و 

یا هر دو در اولویت خواهند بود.  
فاز سوم و چهارم حدود ۱۹  اینکه  بیان  با  روحانی 
میلیون نفر را در بر می گیرد، یادآور شد: تلاش ما این 
است که فازها کوتاه شود و در حداکثر زمان آن را اجرا 
کنیم و امیدواریم امسال و سال آینده این کار انجام شود.

فرایند  بودن  زمانبر  به  اشاره  با  جمهوری  رییس 
واکسیناسیون اظهار کرد: اگر بخواهیم به ۶۰ میلیون نفر 
واکسن بزنیم؛ یعنی در دو نوبت ۱2۰ میلیون بار باید این 
واکسن تزریق شود. با توجه به مکان های مختلف و با 
شیوه هایی که داریم، این تزریق زمان بر است. اگر روزی 
یکهزار نفر هم کار واکسن را انجام دهند، با توجه به  ۶۰ 
میلیون نفر حدود چند ماه زمان می برد که این موضوعات 

در سند امروز مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

مردم مطمئن باشند وسیله آزمایش شرکت های 
سازنده واکسن نخواهند شد

روحانی گفت: اگر در روز به ۵۰۰ هزار نفر واکسن 
تزریق شده و این عدد ضرب در ۶۰ میلیون شود، تزریق 
واکسن ۳ ماه زمان می برد و اگر بخواهد دوبرابر شود، زمان 
انجام آن هم دوبرابر خواهد شد. بنابراین تزریق واکسن و 
اجرای آن زمان بر است که همه این موارد در سند امروز 

مورد بحث و بررسی قرار گرفته است.
این  از  زودتر  اینکه  بیان  با  دوازدهم  دولت  رییس 
کرد:  تصریح  کنیم،    وارد  واکسن  می توانستیم  هم 
واکسن هایی در اختیار ما بود، اما شرکت هایی بودند که 
می خواستند آن را روی مردم ما آزمایش کنند. به مردم 
به حق  بهداشت و درمان  ما پیشنهاد دادند و وزارت 
نپذیرفت و قبول نکرد. وی افزود: البته برخی کشورها 
قبول کردند که کاری به آنها نداریم؛ بنابراین مردم ما 
شرکت های  برای  آزمایش  وسیله  آنها  باشند  مطمئن 
جمهوری  گرفت.رییس  نخواهند  قرار  واکسن  سازنده 
رسانه ها  از  واکسن  درباره  شایعات  برخی  به  اشاره  با 
شایعه  گفت:  و  کنند  مقابله  شایعات  این  با  خواست 
می کنند فلان جا واکسن دارند، فلان جا واکسن عرضه 
این شایعات درگیر می کنند.  با  را  شده است و مردم 
مردم به متخصصان وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی، قرارگاه عملیاتی و ستاد گوش بدهند و فریب 

افراد سوء استفاده گر را نخورند.  
جزو  آن  تهیه  و  واکسن  خرید  داد:  ادامه  روحانی 
اولویت هایی است که انجام می شود و ان شاء الله در زمان 
آن با شرایطی که اعلام می شود، در اختیار مردم قرار 

خواهد گرفت.
 وی با بیان اینکه اگر واکسن آمد و تزریق آن شروع 
شد به معنای کنار گذاشتن پروتکل ها نیست، اظهار کرد: 
این پروتکل ها باید ماه ها ادامه پیدا کند؛ چون اگر خود 
واکسن حتی اثر ۱۰۰ درصدی داشته باشد که نسبت به 
آن مطمئن نیستیم، اثرگذاری آن زمان می برد و بعد از 

آن هم دوز بعدی باید تزریق شود.
همه  کرد:  خاطرنشان  دوازدهم  دولت  رییس 
استفاده کنندگان واکسن کرونا در دنیا توصیه می کنند 
که پروتکل های بهداشتی باید برای ماه ها مراعات شود تا 

شرایط برای سلامت مردم، مناسب باشد.
 رییس جمهوری در پایان بار دیگر از مردم و کادر 

درمان بابت تلاش های انجام شده قدردانی کرد.

فناوری  و  تحقیقات  آموزش،  کمیسیون  رییس 
مجلس شورای اسلامی از تصویب کلیات طرح رایگان 
شدن اینترنت برای دانش آموزان، معلمان و مدارس 

در جلسه امروز این کمیسیون خبر داد.
روز  جلسه  تشریح  در  منادی سفیدان  علیرضا 
فناوری  و  تحقیقات  آموزش،  کمیسیون  یکشنبه 
مجلس در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهارکرد: طرح 
و  معلمان  دانش آموزان،  برای  اینترنت  شدن  رایگان 
در  فرهنگیان  رتبه بندی  طرح  همچنین  و  مدارس 

دستور کار جلسه امروز مجلس قرار گرفت.
فناوری  و  تحقیقات  آموزش،  کمیسیون  رییس 
از  مطروحه  پیشنهادات  از  پس  افزود:  مجلس 
برای  اینترنت  شدن  رایگان  طرح  نمایندگان،  جانب 
دانش آموزان، معلمان و مدارس به تصویب رسید و مقرر 
شد پیشنهادات نمایندگان در نشست آتی مورد بررسی 
قرار گیرد. منادی سفیدان خاطرنشان کرد: براساس این 
طرح، دولت موظف است در طول سال تحصیلی ۱۳۹۹ 
از  مدارس  و  معلمان  دانش آموزان،  استفاده   ۱۴۰۰ -
شبکه آموزش )شاد( را بصورت رایگان در اختیار قرار 
دهد، ضمنا نرم افزارهای پشتیبان جهت سرعت استفاده 

خدمات اینترنتی در اختیار قرار گیرد.  
فناوری  و  ارتباطات  وزارت  کرد:  تصریح  وی 
اطلاعات موظف است با توجه به منابع بودجه سال 
۱۳۹۹، می بایست حداکثر تا پایان مهرماه سال ۹۹ 
تعداد یک میلیون دستگاه تبلت دانش آموزی بصورت 
دانش آموزان  به  آموزشی  واحدهای  توسط  رایگان 
تحت پوشش دستگاه های حمایتی و مناطق محروم 

و حاشیه شهرها قرار می داد.

رتبه بندی فرهنگیان به کمیته آموزش و 
پرورش ارجاع شد

منادی سفیدان، دستور کار دیگر کمیسیون را بررسی 
طرح رتبه بندی فرهنگیان عنوان کرد و افزود:  دولت 
لایحه  آینده  ماه   ۶ ظرف  است  مکلف  طرح  این  در 
رتبه بندی معلمان را به مجلس ارائه کند. در ماده ۶۳ 
قانون برنامه ششم دولت موظف است نسبت به اجرای 

نظام رتبه بندی اقدام کند.
وی تصریح کرد: علی الهیار ترکمن معاون برنامه ریزی 
و توسعه منابع آموزش و پرورش نیز در جلسه امروز 
معلمان  رتبه بندی  لایحه  بررسی  اتمام  از  کمیسیون 
خبر  دولت  هیات  اجتماعی  و  علمی  کمیسیون  در 
داد و گفت که این طرح به کمیته آموزش و پرورش 
طی  دولت  لایحه  تا  شد  ارجاع  آموزش  کمیسیون 
روزهای آتی ارسال شود. نماینده تبریز، آذرشهر و اسکو 
در مجلس شورای اسلامی یادآور شد: هدف کمیسیون 
رتبه بندی در  اعتبارات لایحه  اقدام پیش بینی  این  از 

بودجه ۱۴۰۰ است.

رییس کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس:

کلیات طرح اینترنت رایگان دانش آموزان، معلمان و 
مدارس تصویب شد

فوق العاده  به کاهش  مربوط   هیات دولت مصوبه 
اشتغال خارج از کشور کارکنان دستگاه های اجرایی را 

ابلاغ کرد.
به گزارش »هم قلم« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
دفتر هیات دولت، مصوبه مربوط به کاهش فوق العاده 
اشتغال خارج از کشور کارکنان دستگاه های اجرایی روز 

یکشنبه از سوی هیات دولت ابلاغ شد.
هیات وزیران در جلسه مورخ هفدهم دی ۱۳۹۹، 
به منظور صرفه جویی در هزینه های خارج از کشور 

و لزوم افزایش درآمدهای دولت و ایجاد وحدت رویه 
بین دستگاه های اجرایی، نسبت به اصلاح فوق العاده 
اشتغال خارج از کشور کارکنان دستگاه های اجرایی 

اقدام کرد.
به موجب این تصمیم، همه دستگاه های اجرایی که 
مشمول   قانون مدیریت خدمات کشوری و تصویب نامه 
پرداخت فوق العاده اشتغال خارج از کشور هستند و نیز 
ارقام  کاهش  به  مکلف  امورخارجه،  وزارت  مشمولان 

فوق العاده اشتغال خارج از کشور می شوند.

کاهش فوق العاده اشتغال خارج از شور کارکنان دستگاه های اجرایی شد

در راستای تحقق سیاست های وزارت کشور مبنی 
بانوان در سطوح  بیشتر  از حضور هر چه  استفاده  بر 
کرمان،  استاندار  سوی  از  حکمی  طی  تصمیم گیری، 
توسعه  معاونت  سرپرست  عنوان  به  واعظی  حمیده 

مدیریت و منابع استانداری کرمان منصوب شد.
در سمت  زن  انتصاب یک  قلم«،  گزارش »هم  به 
در  مرتبه  نخستین  برای  کرمان  استانداری  معاونت 
واعظی  حمیده  است.  داده  رخ  اسلامی  انقلاب  تاریخ 
از این در وزارت کشور به میهن  بانوی کرمانی پیش 
خود خدمت کرده است. علی زینی وند استاندار کرمان 
پیش تر اعلام کرده بود آمادگی لازم در راستای بهره 
گیری از بانوان موفق در سطوح مدیریتی این استان و در 
چارچوب قوانین به عنوان فرماندار و دیگر مسئولیت ها 

وجود دارد. همچنین استاندار کرمان، طی حکمی تاج 
استاندار  دفتر  به سمت سرپرست  را  صالحیان  الدین 
حراست  مدیرکل  میرصادقی  کرد.حسن  منصوب 
استانداری نیز با حفظ سمت به سرپرستی فرمانداری 
بردسیر منصوب شد.  حکم مدیرکلی علی شهسواری 
برای دفتر امور شهری و شوراهای استانداری نیز توسط 

زینی وند استاندار کرمان اعطا شد.
استانداری  ستادی  مدیران  شورای  در  همچنین 
کرمان از خدمات حبیب الله خنجری در سمت مدیرکل 
دفتر استاندار کرمان ایفای نقش می کرد، تجلیل و اعلام 
شد.محمدرضا وفایی معاون پیشین توسعه مدیریت و 
به  عنوان مشاور استاندار  نیز  منابع استانداری کرمان 

منصوب و از خدمات وی تجلیل شد.

انتصاب نخستین معاون زن در استانداری کرمان
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ظرفیت ۱۰۰۰ میلیارد دلاری تجارت ایران با 
کشورهای منطقه

رئیس اتاق بازرگانی ایران و عراق با اشاره به موقعیت 
ژئوپلتیک ایران و داشتن مرز مشترک با ۱۵ کشور منطقه 
گفت: ایران ظرفیت تجاری بالای ۱۰۰۰ میلیارد دلاری با 

کشورهای منطقه دارد.
به گزارش »هم قلم« به نقل از مهر ، نشست »جایگاه 
توافقات تجاری در توسعه تجارت خارجی کشور« با حضور 
جمعی از اساتید و صاحبنظران و فعالان این حوزه در مرکز 
پژوهش های مجلس شورای اسلامی برگزار شد. این، اولین 
پیش نشست تخصصی از هفتمین همایش سالانه اقتصاد 
مقاومتی بود که در تاریخ 2۹ بهمن سال جاری با موضوع 

»تجارت منطقه ای؛ اولویت راهبردی« برگزار خواهد شد.
چگونگی  کشور،  تجاری  ظرفیت های  و  فرصت ها 
 ،WTO همچون  پروتکل هایی  و  سازمان ها  با  مواجهه 
فقدان متولی تجارت در کشور و مشکلات اساسی تجارت 
خارجی ایران از جمله مواردی بود که به طور مفصل در 

این نشست به آن ها پرداخته شد.
اتاق  رئیس  اسحاق،  آل  یحیی  نشست  ابتدای  در 
مشترک بازرگانی ایران و عراق، بر اهمیت موضوع تجارت 
خارجی در توسعه همه جانبه کشور تاکید نمود و با توجه 
به موقعیت ژئوپلتیک ایران در منطقه خاور میانه و داشتن 
مرز مشترک با ۱۵ کشور منطقه، گفت: ایران ظرفیت 
تجاری بالای ۱۰۰۰ میلیارد دلاری با کشورهای منطقه 

دارد.
وی افزود: اگر از ظرفیت تجاری خود استفاده کنیم 
به همه اهداف از جمله توسعه، امنیت و روابط جهانی 
می توانیم برسیم. این ظرفیت اغلب مغفول مانده و حتی 
بعضاً حرکت های کاملاً نادرست چه در تئوری و چه در 
عمل در مورد آن انجام شده است. در کشور ما قانونی که 
بخواهد تجارت را سامان دهد مربوط به سال ۱۳۳۳ است 
و قانونی که قرار بوده در مجلس تصویب شود، ۱۰ سال 
است که معطل مانده است. هنوز استراتژی مشخصی که 
جمهوری اسلامی ایران براساس آن تجارت خود را سامان 

دهد وجود ندارد.
قدرت  ابزار  تجارت  اینکه  بر  تأکید  با  اسحاق  آل 
کشورهاست افزود: آنچه مهم است استراتژی واردات برای 
تولید جهت صادرات است. توازن واردات و صادرات مهم 

است. اینها به هم وصلند و باید در توازن باشند.
در حال حاضر 30۵ موافقت نامه تجاری فعال در 

دنیا وجود دارد
در ادامه این نسشت علی زاهد طلبان مدیر گروه حقوق 
مؤسسه مطالعات و پژوهش های بازرگانی، با بیان اینکه 
در حال حاضر ۳۰۵ موافقت نامه تجاری فعال در دنیا 
وجود دارد، گفت: ما در این حوزه بسیار عقبیم و تنها 
۶ یا 7 موافقنامه با دامنه بسیار محدود با سوریه و ترکیه 
و یکی دو کشور دیگر داریم. تنها موافقتنامه تجارت آزاد 
ما با سوریه است و موافقتنامه تجارت آزاد با اوراسیا که 

خیلی مهم است.
وی افزود: در نظام چند جانبه گرایی عضویت ما در 
تجارت  عرصه  در  آن  کنار  در  و  است  الزامی   WTO
منطقه ای نیز باید حضور فعال تری داشته باشیم و این هیچ 
منافاتی با الزامات اقتصاد مقاومتی نیز ندارد. از زمان لازم 
الاجرا شدن موافقتنامه اوراسیا )۵ آبان ۹۸( طبق آمارهای 
سازمان هایی همچون گمرک، تجارت کشور رشد قابل 
توجهی داشته است. در اتحادیه اروپا اغلب تجارت های 
خارجی بین اعضای خودش است اما سهم همسایگان در 

تجارت خارجی ایران ناچیز است.
مقررات WTO به سود کشورهای توسعه یافته است

در بخش دیگری از نشست مهدیار اسماعیلی کارشناس 

اقتصادی و عضو هیئت علمی دانشگاه، با اشاره به نزولی 
بودن تراز تجاری کشور و رشد منفی تولید ناخالص داخلی 
گفت: بخشی از این مشکلات ناشی از تحریم هاست؛ اما 
همه آن را نمی توان به گردن تحریم ها انداخت. پروفسور 
چانگ کتابی دارد که در آن می گوید نقش WTO این 
است که مقرراتی را در عرصه هایی که به نفع کشورهای 
برخوردار تر و قوی تر است اعمال کند. تجربه جهانی هم 
می گوید ما اگرچه شاید بخاطر خیلی تصمیماتی که تا 
الآن گرفته ایم ورودمان به WTO اجتناب ناپذیر باشد، 
اما باید بدانیم کسانی که در WTO قدرتمند هستند 

خودشان از این مسیر بالا نرفته اند.
وی افزود: ما سیاستگذار صنعتی و اقتصادی نداریم. 
یک اتاق بازرگانی داریم که با نهادی همچون مرکز آژانس 
چنین  دارد.  ای  عمده  تفاوت های  کره  صادرات  دولتی 
نهادی نمی تواند سیاستگذار تجارت خارجی باشد زیرا: اولا؛ً 
وقتی چنین نهادی به عنوان یک سندیکا اداره می شود و 
با منافع فعالان این حوزه گره خورده است، مصلحت ملی 
در اولویت دوم قرار می گیرد. ثانیا؛ً تعارض منافع و نفع 
شخصی ایجاب می کند فردی که یک بازرگان بزرگ ملی 

است مراعات امثال خود را بکند.
این عضو هیئت علمی دانشگاه گفت: مسیر درست 
تجارت جهانی ما مشخصات خودش را دارد و نه به معنای 
پشت پا زدن به همه قواعد جهانی و اختراع مجدد چرخ 
است و نه به معنای حل شدن در نظام جهانی. در حوزه 
پیمان های خود، باید ملاحظاتی را در نظر بگیریم. تجارت 
خصوصاً در حوزه پیمان های دوجانبه در حالتی می تواند 
استفاده شود که ما نسبت به دوران رکود و رونق خود 
را مدیریت  مان  تجاری  ادوار  باید  نشان دهیم.  واکنش 
کنیم. باید نسبت به تغییرات نرخ ارز چاره جویی کنیم. 
اگر بخواهیم با نرخ ارز ۴2۰۰ تجارت کنیم حتماً متضرر 
می شویم. برای داشتن تجارت مناسب باید سیاست ارزی 
باثبات داشته باشیم و عدد مشخصی با تغیرات معقول 

برای نرخ ارز داشته باشیم.
عقب ماندگی در توسعه تجارت حاصل کم کاری 

در انعقاد توافقات دوجانبه و منطقه ای
در ادامه میرهادی رهگشای کارشناس ارشد اقتصاد 
توافقات  گفت:  مقاومتی  اقتصاد  اندیشکده  پژوهشگر  و 
دوجانبه در تضاد با عضویت ایران در WTO نیست اما 
مساله انسداد سیاسی هست و ما نمی توانیم در این سازمان 
عضو شویم. اما ما در همین مدت توافقات دوجانبه تجاری 
را در نظر نگرفته ایم و به همین دلیل تجارتمان کم شده 
است. به بیان دیگر عقب ماندگی ایران در توسعه تجارت 
خارجی بیش از آنکه حاصل تحریم و یا عدم عضویت در 
WTO باشد، حاصل کم کاری در انعقاد توافقات تجاری 
دوجانبه و منطقه ای بوده است. می دانیم در دوره ترامپ 
سازمان تجارت جهانی به شدت تضعیف شد. روند تضعیف 
WTO مدت دار بوده و باید اتفاق می افتاده است و به این 
دلیل به مشکل خورده است و راهکاری که باید برای آن 

اتخاذ نمود به ترامپ و بایدن ربطی ندارد.

تلفن همراه دومین کالای 
وارداتی کشور

در  گمرک:  سخنگوی 
۹ماهه سال ۱۳۹۹بیش از 
هشت میلیون و ۶۱7هزار 
تلفن همراه به ارزش یک 
۳۴۰میلیون  و  میلیارد 
ترخیص  گمرک  از  دلار 
لحاظ  از  که  است  شده 

ارزبری، دومین کالای وارداتی کشور محسوب می شود.
به گزارش »هم قلم« به نقل از گمرک، سید روح اله 
لطیفی سخنگوی گمرک اظهار داشت: از ابتدای سال تا 
پایان آذرماه، هشت میلیون و ۶۱7هزار و ۴۳۸دستگاه 
تلفن همراه به ارزش یک میلیارد و ۳۴۰ میلیون و 22۹ 
از گمرکات کشور به صورت تجاری  هزار و 7۱۸ دلار 

ترخیص شده است.
وی افزود: این درحالی است که میزان ترخیص تلفن 
همراه  در مدت مشابه سال ۹۸، ۶ میلیون و 77۹هزار و 
۱2 دستگاه به ارزش ۸۰۸ میلیون و 2۶2 هزار دلار بوده 
است. لطیفی در باره میزان تغییرات واردات تلفن همراه 
گفت: آمار واردات و ترخیص قطعی تلفن همراه در ۹ 
ماهه امسال نشان می دهد, از لحاظ تعداد 27 درصد و از 
لحاظ ارزش ۶۵ درصد، نسبت به مدت مشابه سال ۹۸ 
افزایش واردات را شاهد بودیم. سخنگوی گمرک تصریح 
کرد: تلفن همراه، پس از ذرت، دومین کالای ارزبر کشور 

در ۹ماهه امسال بوده است.

تعلیق پروازها به انگلستان تا ۳۰ دی

معاون هوانوردی سازمان هواپیمایی کشوری گفت: 
تعلیق پروازها بین ایران و انگلستان که به دلیل کرونای 
انگلیسی تا ۱۴ دی  اعلام شده بود، تا ۳۰ دی ماه ۹۹ 

تمدید شد.
به گزارش »هم قلم« ، ابوالقاسم جلالی در گفت وگو 
با فارس، اظهارداشت: پیش از این و به درخواست وزارت 
بهداشت و دستور وزیر راه و شهرسازی پروازها بین ایران 
و انگلستان به دلیل شیوع کرونای انگلیسی از یکم دی ماه 
تا ۱۴ دی ماه تعلیق شده بود. وی افزود: در این راستا 
معاون  نداشتیم.  بالعکس  و  لندن  به  تهران  از  پروازی 
هوانوردی سازمان هواپیمایی کشوری اضافه کرد: پس 
از بررسی های مجدد وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی تعلیق پروازها بین تهران و لندن تا ۳۰ دی ماه 

تمدید شد.
جلالی با بیان اینکه پرواز بین تهران و لندن پیش 
از این تعلیق، فقط توسط شرکت هواپیمایی جمهوری 
شرکت  های  به  گفت:  می شد،  انجام  ایران  اسلامی 
هواپیمایی خارجی هم تأکید شده است مسافر از مبدأ 

انگلیس در قالب پرواز کانکشنی به کشورمان نیاورند.
به دلیل شیوع کرونای جهش یافته موسوم به کرونای 
انگلیسی در کشور انگلستان و برخی کشورهای  اروپایی 
بسیاری از کشورها حمل ونقل هوایی، زمینی و حتی ریلی 

خود را با انگلستان تعلیق کرده اند.
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مدیرعامل صندوق توسعه ملی از تزریق 2۵۰۰ میلیارد 
تومان، در مرحله دوم حمایت این صندوق از بورس تا 

پایان سال، خبر داد.
به گزارش »هم قلم« به نقل از صدا و سیما، مرتضی 
شهیدزاده، مدیرعامل صندوق توسعه ملی گفت: پیش 
میلیارد  و ۵۰۰  هزار  دوم 2  مرحله  در  می کنیم  بینی 
تومان، تا پایان سال، از محل برگشت تسهیلات داده شده 
به سایر طرح ها )در سال های گذشته( در اختیار صندوق 

تثبیت بازار سرمایه قرار گیرد.
وی ادامه داد: در مرحله اول، هزار میلیارد تومان برای 
پشتیبانی از بازار سرمایه به صندوق تثبیت بازار سرمایه 

پرداخت شد.
این مقام مسئول، افزود: در اساسنامه صندوق توسعه 
ملی، برای جلوگیری از انحراف در مفاد اساسنامه، هیئت 
نظارتی متشکل از سازمان بازرسی، دیوان محاسبات کل 
کشور و سازمان حسابرسی تعریف شده است که برای 
تصمیمات گرفته شده، باید این هیئت را متقاعد کنیم 
تا این مبلغ در زمان نیاز صندوق تثبیت بازار سرمایه به 

آن تزریق شود.
شهیدزاده گفت: کمک و حمایت از بازار سرمایه باید در 

طول زمان و به تدریج انجام شود.
اجازه سپرده گذاری صندوق توسعه ملی در 

صندوق تثبیت بازار سرمایه
وی افزود: امسال براساس مصوبه شورای عالی امنیت 
ملی، اجازه سپرده گذاری صندوق توسعه ملی در صندوق 
تثبیت بازار سرمایه داده شد، که در واقع تبصره ای در 
قانون بود که بتوانیم این پول را مستقیماً در اختیار بورس 

قرار دهیم.
مدیرعامل صندوق توسعه ملی گفت: منظور از تزریق 
یک درصد کل منابع صندوق توسعه ملی به بازار سرمایه، 

یک درصد کل منابع هر سال است.
طبق  گذشته  سال های  در  منابع  این  افزود:  وی 
و  مختلف  طرح های  صرف  نظارتی،  دستگاه های  نظر 
درخواست های حاکمیتی شده است، بنابراین منابعی از 

سال های گذشته وجود ندارد تا به بازار سرمایه داده شود.
طرح های  به  باید  ابتدا  پول،  این  گفت:  شهیدزاده 
این  آنجاکه  از  ولی  یابد,،  اختصاص  ارزآور  و  اقتصادی 
طرح ها هنوز به پایان نرسیده، نمی توانستیم به بانک ها 
بگوییم پول ها را برگردانند، از این رو، با بررسی انجام شده 
و مذاکره و تعامل با بانک مرکزی و وزارت اقتصاد قرار شد، 
از محل برگشت منابع ریالی، منابعی در اختیار صندوق 

تثبیت بازار سرمایه گذاشته شود.
اختصاص یک درصد از منابع صندوق 

توسعه ملی به بورس
وی درباره تفسیر اختصاص یک درصد از منابع صندوق 
توسعه ملی به بورس، نیز گفت: دبیرخانه شورای عالی 
امنیت ملی گفته، براساس قانون، از سال ۹۴ باید یک 
درصد از منابع سالانه صندوق توسعه به بورس اختصاص 
می یافت که به دلیل مشکلات حقوقی این کار انجام نشد، 
براین اساس، منابع ریالی از محل برگشت تسهیلات به 

طرح ها، مبنای تخصیص یک درصد قرار می گیرد.
افزود: همه وظایف  مدیرعامل صندوق توسعه ملی، 
ما پشتیبانی از بورس نیست، از محل برگشت تسهیلات 
طرح ها باید منابع سایر طرح هایی که از طریق حاکمیت 

به ما معرفی می شود نیز تأمین شود.
شهیدزاده گفت: ما از منابع ارزی، چیزی به بورس 
تخصیص نمی دهیم,، چون باید این منابع در بانک مرکزی 
به نرخ تسعیر تبدیل شود، بنابراین صندوق توسعه ملی از 

محل منابع ریالی خود بورس را پشتیبانی می کند.
ارزی  ملی  توسعه  منابع صندوق  ماهیت  افزود:  وی 
است براساس مصوبه مجلس در سال ۹۴, از ورودی هر 
سال فقط ۱۰ درصد را می توانستیم تسعیر و به ریال 
تبدیل کنیم و در اختیار بخش های کشاورزی و صنعت 

قرار دهیم، که این کار نیز انجام شد.
اجرا نشدن آئین نامه به دلیل مسائل حقوقی

مدیرعامل صندوق توسعه ملی، گفت: براساس قانون 
رفع موانع تولید، از سال ۹۴ طبق قانون باید یک درصد از 
منابع هر سال صندوق توسعه ملی برای پشتیبانی از بازار 
سرمایه اختصاص می یافت,، ولی آئین نامه آن به دلیل 

مشکلات حقوقی اجرا نشد.
وی افزود: براساس قانون مصوب، صندوق توسعه ملی 
در بانک ها سپرده گذاری می کند، اما سازمان بورس به 
دلیل مشکلات حقوقی نمی تواند از بانک های دولتی که 
سپرده ی صندوق توسعه ملی در آن قرار دارد، تسهیلات 
بگیرد، براین اساس بانک ها و صندوق توسعه ملی تا قبل 

از این نمی توانستند به بورس تسهیلات بدهند.
تخصیص اعتبار صندوق توسعه ملی به کرونا

شهیدزاده همچنین درباره تخصیص اعتبار صندوق 
توسعه ملی به کرونا نیز، گفت: امسال براساس فرمان مقام 
معظم رهبری و درخواست رئیس جمهور، یک میلیارد 
درمان  و  بهداشت  دستگاه های  از  پشتیبانی  برای  یورو 
اختصاص داده شد که آن را به بانک مرکزی ابلاغ کردیم.

مدیرعامل صندوق توسعه ملی، افزود: بانک مرکزی، 
متناسب با فروش این ارز در بازار، آن را تسعیر و در اختیار 

دستگاه های بهداشت و درمان قرار می دهد.
شهیدزاده با اشاره به اینکه، تمام این منابع قرار بود به 
بخش پیشگیری و درمان داده شود، گفت: ممکن است 
بخشی از این منابع، برای تولید واکسن پرداخت شود و 
بخشی هم به دلیل کمک نیروهای مسلح به این بخش، 

به آن ها اختصاص یابد.
و در  یورو، تسعیر  میلیون  از 7۵۰  بیش  افزود:  وی 

اختیار بهداشت و درمان قرار گرفته است.

تزریق ۲۵۰۰ میلیارد تومان از صندوق توسعه ملی به بورس

خودروهای آمریکایی شماره گذاری نمی شوند
وضعیت  آخرین  ناجا  راهور  پلیس  رییس 
کشور  در  را  خارجی  خودروهای  شماره گذاری 

تشریح کرد.
سیدکمال  سردار  قلم«،  »هم  گزارش  به 
هادیانفر در گفت وگو با ایسنا، درباره شماره گذاری 
خودروهای خارجی گفت: امسال ما واردات خودرو 
بخواهد خودروی خارجی  آن  تبع  به  نداشتیم که 
هزار  پنج  تا  چهار  حدود  تنها  شود.  شماره گذاری 
دلیل  به  یا  که  بود  کشور  گمرک های  در  خودرو 
تاخیر در ثبت سفارش یا به دلایلی دیگر در گمرک 
مانده بود که دولت برای این ها یک تصمیماتی را 
اتخاذ کرد. وی ادامه داد: در راستای این تصمیمات 
نیز بررسی ها انجام و مشخص شد که حدود دو هزار 
دستگاه بالای 2۵۰۰ سی سی بود که اصلا ترخیص 
مانند  خودروهایی  به  متعلق  هم  درصدی  نشد. 
سانتافه و ... بود که مشابه آن در کشور زیاد است. 

این خودروها شماره گذاری شد.
رییس پلیس راهور ناجا درباره اینکه آیا خودروی 
شماره گذاری  خودروها  این  میان  در  نیز  لوکسی 
شده یا خیر، به ایسنا گفت: هیچ خودروی لوکسی 

شماره گذاری نشده است.
و  آمریکایی  خودروهای  گذاری  شماره  در  وی 

اظهارکرد:  نیز   ... و  مازراتی  پورش،  نظیر  مواردی 
نمی کنیم.  شماره گذاری  را  آمریکایی  خودروهای 
پورش و مازراتی و خودروهایی نظایر آن هم پلاک 

نمی شوند.
هادیانفر درباره تصاویری که از بعضی خودروهای 
گفت:  می شود  منتشر  نیز  ایران  پلاک  با  لوکس 
این ها هیچکدام جدید نیست و مربوط به سال های 
گذشته است. اما گاهی مثلا تصویری از یک پورش 
منتشر می شود که پلاک آن شماره جدید خورده 
است. خب این از قبل بوده و شماره گذاری شده و 
حالا چند دست چرخیده و صاحب جدیدش پلاک 
جدیدی برای آن دریافت کرده است. اما این پلاک 
با شماره جدید به معنای جدید بودن خودرو یا تازه 

شماره گذاری شدن آن نیست.

پیش پرداخت ۱۶/۸ میلیون دوز 
واکسن کوواکس پرداخت شد

رئیس کل بانک مرکزی 
برای  انجام پیش پرداخت  از 
دریافت ۱۶ میلیون و ۸۰۰ 
کوواکس  واکسن  دوز  هزار 

خبر داد.
عبدالناصر همتی در صفحه 
همان  نوشت:  خود  مجازی 

گونه که قبلًا اعلام کرده بودم، براساس توافقات وزارت 
بهداشت و درمان کشورمان، برای دریافت تعداد ۱۶.۸ 
میلیون دوز واکسن کوواکس، پیش پرداخت توافقی 
با تلاش همکارانم در  برای خرید واکسن مورد نظر 
امور بین الملل و علی رغم موانع ایذایی ناشی از تحریم 
آمریکا، با همکاری 2 بانک ایرانی و ۳ بانک اروپایی، 
در اولین روز بعد از تعطیلات ژانویه، به حساب کارگزار 

سازمان بهداشت جهانی واریز شد.
مبالغ بسیار بیشتری نیز برای خرید واکسن کرونا 
تخصیص داده ایم که در صورت تأیید مسئولان محترم 
وزارت بهداشت، تأمین ارز خواهد شد. امیدوارم هرچه 
سریعتر شاهد دریافت و بهره برداری از واکسن های 
خریداری شده و به خصوص واکسن های تولیدی در 

داخل کشور باشیم.
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وزارت صمت  گفت:  تجارت  و  معدن  وزیر صنعت، 
وزارتخانه خط مقدم است که مورد هجمه همه رانت 

خواران، مفسدان و ویژه خواران قرار گرفته است.
قلم«، »علیرضا رزم حسینی« در  به گزارش »هم 
جلسه مشترک رفع موانع تولید و شورای معادن استان 
با گرامیداشت یاد و خاطره شهیدسپهبد حاج  کرمان 
قاسم سلیمانی اظهار کرد: شهید سلیمانی آغازگر یک 
مکتب شد و به شایستگی مقام معظم رهبری بهترین 

تجلیل را از این سرباز نامدار وطن داشت.
رزم حسینی با اشاره به اینکه وزارت صمت وزارتخانه 
خواران،  رانت  همه  موردهجمه  که  است  مقدم  خط 
این  کرد:  تصریح  گرفته،  قرار  خواران  ویژه  و  مفسدان 
اشتغال  پی، ۳۸ درصد  وزارتخانه ۴۰ درصد جی دی 
کشور و مسئولیت معیشت و سفره مردم را به عهده دارد.

وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به اینکه این 
حمله  مورد  نیز  اقتصادی  جنگ  شرایط  در  وزارتخانه 
بدخواهان است، بیان کرد: وزارت صمت اگر بخواهد با 
صداقت با مردم گفت و گو کرده، ملاحظه کاری نداشته 
باشد و سبک اداره جدیدی دنبال کند نیاز به حمایت 
حکومت دارد نه فقط حمایت دولت و رییس جمهور و 
حکومت باید به کمک وزارت صمت بیاید و برای معیشت 

مردم، تولید کشور و تجارت خارجی تلاش کند.
وی اظهار کرد: در حوزه تجارت خارجی هر بخشنامه و 
قانونی با همکاری بانک مرکزی و محوریت این وزارتخانه 
صادر می شود و در بحث رفع تعهد ارزی صادرکنندگان و 
واردات کالاهای اساسی و مواد اولیه موردنیاز کارخانجات 
اقدام خوبی صورت گرفت و در یک ماه و نیم گذشته ۵ 

میلیارد دلار ثبت سامانه شده است.
رزم حسینی تصریح کرد: روز به روز برای رفع موانع 
این حوزه کار می کنیم و حتما اتفاقات خوبی باهمکاری 
صادرات  تا  دهیم  می  انجام  مرکزی  بانک  کل  رییس 

افزایش و ارزآوری به کشور بیشتر شود.
وی در ادامه بیان کرد: در کل کشور از ۵2 هزار واحد 
صنعتی بالغ بر ۱۰ هزار واحد راکد یا تعطیل است که 

اراده کردیم تا پایان امسال ۱۵۰۰ واحد را فعال کنیم.
و شخصیت  گروه  هر  اگر  امروز  گفت:  وزیر صمت 
کار،  ترین  سیاسی  کند،  کار  خواهد  می  که  سیاسی 
فعالیت اقتصادی و معیشت مردم است. چه سیاستی 
بهتر از اینکه دل مردم را نسبت به انقلاب و نظام نرم تر 
کنیم؟ باید دل مردم را با کار و اقتصاد به دست بیاوریم.

تولید  موانع  رفع  و  تسهیل  ستاد  کرد:  اظهار  وی 
اختیارات خوبی دارد و برای تکمیل واحدهای نیمه فعال 
۵2 هزار میلیارد تومان در قرارگاه جهش تولید تصویب و 
به استان ها ابلاغ شده و فرصت خوبی است که واحدهای 

راکد و غیرفعال از این تسهیلات استفاده کنند.
رزم حسینی بیان کرد: بروکراسی اداری همه را خسته 
می کند و هر کس در جای خود باید کمک کرده و از 
چسبندگی بروکراسی خود را نجات بدهد و من تا جایی 

که بگذارند، این کار را خواهم کرد.
وی افزود: بروکراسی مزمن و مریض روز به روز نظام 
دیوان سالاری ما را افزایش داده و مردم را کوچک کرده 
است که اگر فرصت داشتیم در این دولت وزارتخانه ای 
می ساختیم که حداقل نیرو و حداکثر کارآیی را داشته 
باشد؛ ضمن اینکه هر اصلاحاتی هزینه هایی دارد و باید 

یک نفر فداکاری کند و این کار امکانپذیر است.
وزیرصنعت، معدن و تجارت با اشاره به اینکه قوانین 
مزاحم را احصاء کرده ایم، گفت: برای فعالیت معادن راکد 
مطمئنا مخالفت هایی آغاز می شود اما ما سه ماه مهلت 
افرادی سال ها مجوز  زیرا  تعیین تکلیف کنند  دادیم 
فروشی کرده و مجوز به ۱۰ واسطه داده شده که باید 
این محدوده ها به مزایده گذاشته شود و این در اختیار 
شورای معادن استان است که باید با همکاری دستگاه 

های نظارتی به افرد اهل واگذار کنند.
وی اظهار کرد: از کل جغرافیای ایران تنها سه درصد 
منابع  توسط  مابقی  و  ماست  معادن  اکتشافی  قلمرو 
طبیعی، محیط زیست و انرژی اتمی گرفتار شده و البته 
از همین سه درصد پهنه اکتشافی تنها در ۱۰ درصد 

اکتشاف صورت گرفته است.
رزم حسینی در بخش دیگری از سخنانش بیان کرد: 

ما قانون را به نفع توسعه کشور خم می کنیم ولی قانون 
اتحاد  با  کرمان  استان  مسئولان  و  کنیم  نمی  شکنی 

استانی و ظرفیت ها می توانید استان کرمان را بسازید.
وزیر صمت با اشاره به اینکه ظریت هایی در کشور 
وجود دارد که امکان ساخت داخل را بسیار بالا می برد، 
گفت: در خودروسازی کار را آغاز کردیم هرچند مافیای 
اما  دارند  خبرنگار  و  روزنامه  حتی  آنها  و  دارد  بزرگی 

ساخت داخل را دنبال می کنیم.
با اشاره به لزوم حذف امضاهای طلایی گفت:  وی 
تفویض اختیارات را دنبال می کنیم و چند استان پایلوت 
را اعلام خواهیم کرد و باید لوازم حقوقی نیز فراهم شود و 
اختیارات را می دهیم تا استان ها تنفس کنند و خودشان 

تصمیم بگیرند.
رزم حسینی با اشاره به اعداد تامین مالی واحدهای 
تولیدی در سال های ۹7 و ۹۸ بیان کرد: ۳۰ درصد از 
تسهیلات پرداخت شده سهم بنگاه های کوچک و خرد 
است، در حالی که 7۵ درصد اشتغال در این بخش است 
و ۹۰ درصد از ۹7۰ هزار میلیارد تومان تسهیلات اعطائی 
توزیع  این  و  شده  داده  تسهیلات  افراد  درصد  به ۱۰ 

ناعادلانه ثروت، حاشیه نشینی و بیماری اقصادی است.
وی بیان کرد: تلاش می کنیم در حوزه صنعت، معدن 
و تجارت مکانیزمی فراهم شود که تامین مالی توسط 
وزارتخانه، بنگاه های توسعه گرا و بخش خصوصی برای 
پشتیبانی کردن بنگاه های کوچک انجام شود که ایده 
موفق و خوبی است و حتما مورد اقبال همه خواهد بود 

که منابع را مدیریت شده به اهلش بدهیم.
به  اشاره  با  ادامه  در  تجارت  و  معدن  وزیر صنعت، 
درخواست های مطرح شده در جلسه امروز اظهار کرد: 
راه آهن جیرفت باید به شبکه سراسری وصل شود که 
کار در دولت یازدهم آغاز شده و حاضر هستیم کمک 
کنیم و شرکت های توسعه گرای وزارتخانه را در این کار 

مشارکت بدهیم و باید کار دنبال شود.
وی افزود: خط دوم انتقال آب از خلیج فارس را در 
دهه فجر با حضور رییس جمهور آغاز می کنیم و انتقال 
آب از دریای عمان از چابهار آغاز شده و کارها در حال 
انجام است و امیدواریم عملیات اجرایی در این پروژه به 

زودی آغاز شود.
رزم حسینی در پایان با اشاره به اینکه مردمی کردن 
اقتصاد قابل انجام است، گفت: الگوی اقتصاد مقاومتیِ 

قلعه گنج در سراسر استان خراسان در حال اجراست.

وزیر صنعت، معدن و تجارت:

وزارت صمت مورد هجمه رانت خواران و مفسدان قرار گرفته است

شرط معافیت از هزینه تکمیل مسکن مهر
افرادی که فاقد مالکیت هستند و تمایلی به پرداخت 
مبلغ ۱۶تا ۳۱ میلیون تومان هزینه تکمیل واحدهای 
مسکن مهر پردیس را ندارند می توانند با پذیرش قرمز 

شدن فرم »ج« خود از پرداخت این مبلغ معاف شوند.
امسال،  ماه  دی  ابتدای  از  قلم«،  »هم  گزارش  ببه 
و  دوم  متقاضیان  پردیس،  جدید  شهر  عمران  شرکت 
بیشتر مسکن مهر را به پرداخت هزینه های ۱۶ تا ۳۱ 
میلیون تومان که برای تکمیل واحدها هزینه شده مکلف 
کرد. این مبلغ که در واقع 2۰ تا 2۵ درصد هزینه های 
انجام شده را شامل می شود در فاز ۵ و ۹ معادل 2۸ 
میلیون و ۵۰7 هزار تومان، فاز ۸ به میزان ۳۰ میلیون 
و ۴۹7 هزار تومان، فاز ۹ قدیم 2۰ میلیون و 7۳۹ هزار 
تومان، فاز ۱۱ بالغ بر ۳۱ میلیون و ۳2۱ هزار تومان و فاز 

۳ معادل ۱۶ میلیون و 72۰ هزار تومان است.
همچنین از دی ماه سال ۱۳۹۸ خرید عرصه برای 

متقاضیان ثانویه اجباری شده است.
ـ  پردیس  ـ مدیرعامل شرکت عمرا  مهدی هدایت 
دریافت بخشی از هزینه های تکمیل واحدها را در راستای 
مقابله با فعالیتهای دلالی و سوداگری در پردیس دانست. 
او البته گفت که افراد تحت پوشش نهادهای حمایتی 
شامل کمیته امداد و بهزیستی، خانواده شهدا، جانبازان 
و افراد فاقد تمکن مالی، اجباری به خرید عرصه ندارند و 
مشمول پرداخت هزینه های افزایش واحد نیز نمی شوند.

در پی این اقدام، محمد اسلامی ـ وزیر راه و شهرسازی 
ـ هم پرداخت بخشی از هزینه های تکمیل مسکن مهر 
را بر اساس مصوبه شورای مسکن دانست و از آن حمایت 
کرد. از طرف دیگر اعلام شده کسانی که واحدی دیگری 
را در اختیار ندارند و همچنین از توانایی پرداخت بخشی 
از هزینه تکمیل ساخت واحدهای مسکن مهر برخودار 
با  توانند  ندارند می  آن  پرداخت  به  تمایلی  یا  نیستند 

پذیرش قرمز شدن فرم »ج« که به معنای پذیرش عدم 
استفاده از تسهیلات دولتی در حوزه زمین و ساختمان 

است، از پرداخت هزینه های عرصه معاف شوند.
در این راستا شرکت عمران پردیس از سازمان ثبت 
اسناد واملاک و همچنین سامانه وزارت راه و شهرسازی 
استعلام می گیرد. اگر افراد متقاضی فاقد مالکیت باشند 
و تا کنون از تسهیلات دولتی استفاده نکرده باشند می 

توانند از این معافیت برخوردار شوند.

اقتـصادی
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 رییس کمیسیون اصل ۹۰ مجلس شورای اسلامی 
گفت: قانون چک باید در اسرع وقت اجرایی شود و 

منتظر بازه زمانی ستاد ملی کرونا نباشیم.
به گزارش »هم قلم«، نصرالله پژمانفر روز یکشنبه 
اصل  کمیسیون  داشت:  اظهار  وگویی  گفت  در 
کار  طرز  به  میتواند  و  است  نظارتی  کمیسیون   ۹۰
دستگاه های مختلف و به سه قوه ورود کند و بر اساس 

پرونده هایی که تشکیل می شود، مسائل را رصد کند.
پژمانفر با بیان اینکه سالیانه بیش از ۳۰۰ تا ۴۰۰ 
میلیون فقره چک در کشور رد و بدل می شود، گفت: 
این حجم چک موجب شده است بر اساس مشکلات 
موجود در سال ۹7 اصلاحاتی در قوانین چک انجام 
دادیم که در زمان پیش بینی شده تا 2۱/۰۹/۱۳۹۹ 
این قانون باید اجرا می شد. در این مقطع بخشی از این 
قوانین اجرا شده، بخشی از قوانین ناقص اجرا شده و 

بخشی نیز اجرا نشده است.
وی خاطرنشان کرد: با توجه به این که زمان سپری 
شده است و وعده ای که رییس کل بانک مرکزی دادند، 
انشاالله قانون چک در اسرع وقت اجرایی بشود و منتظر 

بازه زمانی ستاد ملی کرونا نباشیم.
رییس کمیسیون اصل ۹۰ به ارز اشخاص اشاره کرد 
و گفت: در نشست امروز رییس کل بانک مرکزی اشاره 
کردند اگر کسی ارز خارجی دارد طبق ضوابط پیش 

بینی شده داخل کشور بیاورد و اعلام آمادگی شد و ما 
از طریق رسانه اعلام می کنیم هر کسی اگر مطلبی دارد 

می تواند از طریق کمیسیون پیگیر این موضوع باشد.
می تواند  سازمان حسابرسی  اینکه  بیان  پژمانفربا 
به بانک مرکزی ورود پیدا کند، گفت: البته ما دو تا 
مجموعه داریم که سازمان حسابرسی در آن مجموعه 
ها ورود پیدا نمی کند و در این موضوع تمکین وجود 
دیگری  و  مرکزی  بانک  یکی  کرد:  تصریح  نداردوی 
سازمان صدا و سیماست نسبت به این دو موضوع دو 
پرونده تشکیل شده است و پیگیری می کنیم برداشت 
ما این است که سازمان حسابرسی به عنوان مرجعی 
که به مقام معظم رهبری در تاییدیه ای  که نسبت به 
این موضوع دادند گفتند به صورت ویژه می توانند این 

کار را انجام بدهند.

رییس کمیسیون اصل ۹۰: 

قانون چک در اسرع وقت اجرایی شود

سخنگوی کمیسیون تلفیق بودجه مجلس:
واگذاری سهام عدالت به هفت میلیون نفر 

به کمیته مربوطه ارجاع شد
 سخنگوی کمیسیون تلفیق لایحه بودجه سال 
۱۴۰۰ مجلس گفت: موضوع واگذاری سهام عدالت به 
هفت میلیون نفر برای بررسی بیشتر در این کمیسیون 
به کمیته مربوطه ارجاع داده شده است، بنابراین این 
این جلسه قطعی نشده و مصوبه تلقی  موضوع در 

نمی شود.
به گزارش »هم قلم« به نقل از خانه ملت، رحیم 
با اشاره به خبری مبنی بر این که به موجب  زارع 
واگذاری  به  مکلف  دولت  کمیسیون،  این  مصوبه 
است،  شده  ایرانی  میلیون  هفت  به  عدالت  سهام 
نشست  در  عدالت  سهام  واگذاری  موضوع  گفت: 
امروز عصر کمیسیون تلفیق بعد از بحث و بررسی 
به »مراعا« گذاشته شد و قطعی نشد به این معنا که 

باید بررسی شود.  
به  واگذاری سهام عدالت  داد: موضوع  ادامه  وی 
هفت میلیون نفر برای بررسی بیشتر در کمیسیون 
تلفیق لایحه بودجه سال ۱۴۰۰ به کمیته مربوطه 
این جلسه  این موضوع در  بنابراین  ارجاع داده شد 

قطعی نشده و مصوبه تلقی نمی شود.
خبری  نشست  در  امروز  همچنین  زارع  رحیم 
درباره آخرین مصوبات کمیسیون تلفیق افزود: مصوبه 
نخست امروز کمیسیون مربوط به فروش نفت بود 
که دولت در لایحه بودجه ۱۴۰۰ پیش بینی کرده 
بود که از محل مازاد فروش نفت دولت مکلف است 
درآمد حاصله از آن را در حوزه تملک دارایی به ویژه 
حوزه حمل و نقل عمومی، دولت الکترونیک، آموزش،  
سلامت، محیط زیست و تحقیقات هزینه کند که 

کمیسیون چند موضوع دیگر به آن اضافه کرد.

سخنگوی کمیسیون تلفیق افزود: کمیسیون به 
زیرساخت های  آموزشی،  زیر ساخت های  موارد  این 
هسته ای، تحقیقات کاربردی و عملی در حوزه دفاعی، 
آب و فاضلاب و طرح های دانش بنیان بخش کشاورزی 

را به موارد قبل اضافه کرد.
زارع  همچنین گفت: در لایحه بودجه دولت برای 
هر متر مکعب گاز طبیعی ۴۰ درصد سهم عوارض 
تعیین کرده بود. کمیسیون تلفیق  با ۵۰ درصد سهم 
تامین و  برای  از متر مکعب و گاز طبیعی  عوارض 
هزار کلاس  گرمایشی ۱۰۰  استانداردسازی سامانه 
تجهیز  و   توسعه  نوسازی،  از طریق سازمان  درس 
مدارس کشور موافقت کرد و مناطق محروم، روستایی 

و عشایری برای این موضوع در اولویت قرار دارند.
وی درباره دیگر مصوبه کمیسیون اظهار داشت: 
همچنین از محل ۱۴.۵ درصد سهم نفت مصوب شد 
تا میزان 2۰۰۰میلیارد تومان نسبت به گازرسانی به 
به  نیمه تمام گازرسانی  اتمام پروژه های  روستاها و 
محروم، صعب  مناطق  اولویت  با  کشور  روستاهایی 

العبور و استان سیستان و بلوچستان  اختصاص یابد.

یک هفته مهلت برای پرداخت 
عوارض الکترونیک آزادراه ها 

آزادراهی  عوارض  الکترونیک  پرداخت  مسوول 
گفت: عوارض آزادراهی باید حداکثر یک هفته پس 
از تردد، پرداخت شود و در غیر این صورت، پلیس 
راهنمایی و رانندگی پس از ارسال پیامک اخطار، این 

خودرو ها را جریمه خواهد کرد.
به گزارش »هم قلم« به نقل از خبرگزاری صدا 
مهلت  پیشتر  کرد:  اظهار  اربابی  عباس  سیما،  و 
به  که  بود  ساعت   ۴۸ آزادراهی  عوارض  پرداخت 
خاطر مشکلات ناشی از تسویه و درخواست مردم، 

این مهلت به یک هفته افزایش یافته است.
نرم  طریق  از  می توانند  مردم  داد:  ادامه  وی 
رو،  آنی  اینترنتی  پایگاه  و  موبایلی متعدد  افزار های 
عوارض خود را پرداخت کنند ضمن اینکه برچسب 
عوارض الکترونیکی بانک مسکن هم همچنان برای 

پرداخت عوارض آزادراهی معتبر است.
برخی  مالک  تلفن  است  ممکن  کرد:  اظهار  وی 
تلفن  با  وکالتی  فروش  و  خرید  خاطر  به  خودرو ها 
همراه مالک کنونی متفاوت باشد؛ در این راستا به 
اینکه  برای  شود  می  توصیه  خودرو ها  این  مالکان 
مشمول جریمه بدون اطلاع قبلی نشوند در سریع 
ترین زمان ممکن عملیات نقل و انتقال خودرو و ثبت 

مشخصات مالک جدید را انجام دهند.
وی افزود: اگر راننده ای جریمه ای شده باشد که 
خود را مشمول آن نداند می تواند از طریق مراجعه 
 )www.aaniro.com( به پایگاه اینترنتی آنی رو
یا   ۶۳۴۶۸۵۳۱ و   ۱۵۳۱ تلفن های  با  تماس  یا  و 
مرکز پیامک ۱۰۰۰۰۱۵۳۱ موضوع را با کارشناسان 
درمیان  خودرو  الکترونیکی  عوارض  طرح  مجری 
گذارد تا مشکل بررسی شود، زیرا ممکن است این 
امر بخاطر اشتباه در پلاک خوانی یا مشکلات دیگر 

باشد و موضوع بلافاصله اصلاح خواهد شد.

ارسال کمک های بشردوستانه 
ویتنام به ایران برای مبارزه با کرونا

از  ویتنام  در  ایران  اسلامی  جمهوری  سفارت 
ارسال کمک های بشردوستانه این کشور برای مقابله 

با ویروس کرونا به ایران خبر داد.
به گزارش »هم قلم« ،  سفارت جمهوری اسلامی 
ایران در ویتنام اعلام کرد: در راستای روابط دوستانه 
و دیرینه جمهوری اسلامی ایران و ویتنام و برای ابراز 
همدلی و همدردی مردم و دولت ویتنام با ایران به 
ویژه در شرایط شیوع ویروس کرونا در مورخ ۱۹ دی 
ماه جاری کمک های اهدایی ویتنام شامل ۵۶ کارتن 

ماسک به تهران ارسال شد.
سفارت ایران زمان دریافت این محموله در تهران 

را 2۱ دی اعلام کرد.  
چین،  جمله  از  کشورها  از  برخی  این  از  پیش 
فرانسه،  امارات و کشورهای اروپایی و... کمک هایی 
به ایران برای مقابله ویروس کرونا ارسال کرده بودند.   
همچنین جمهوری اسلامی ایران از زمان شیوع کرونا 
به کشورهای افغانستان، لبنان، پاکستان و عراق و... 

کمک های بهداشتی ارسال کرده است.

اقتـصادی
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ایران در مسیر غنی سازی۲۰ درصدی؛ واکنش های متفاوت جهان گام دوباره 
پس از آنکه دولت جمهوری اسلامی در عمل به مصوبه 
مجلس غنی سازی 2۰ درصدی اورانیوم را آغاز کرد، برخی 
از کشورهای عضو برجام از این عمل انتقاد کرده و روسیه 

نیز بر حق مسلم ایران تأکید و آن را تائید کرد.
به گزارش »هم قلم«، مجلس شورای اسلامی ۱۱ آذر 
به کلیات طرح اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها و صیانت 
از منافع ملت ایران رأی داد که یکی از بندهای نه گانه آن 
دولت جمهوری اسلامی را مکلف می کند برای لغو تحریم ها 
غنی سازی 2۰ درصدی را عملیاتی کند و سازمان انرژی 
اتمی هم استفاده از سانتریفوژهای نسل ۶ و ۸ را در دستور 

کار قرار دهد.
مجلس دو ماه به دولت فرصت داده بود که در صورت 
ادامه تحریم های آمریکا همکاری با آژانس را محدود کرده 

و غنی سازی 2۰ درصدی را آغاز کند.
علی ربیعی سخنگوی دولت جمهوری اسلامی ایران 
۱۵ دی اعلام کرد که فرایند تولید اورانیوم با غنای 2۰ 
درصد در مجتمع غنی سازی شهید علی محمدی )فردو( 

آغاز شده است.
روزهای  در  رئیس جمهوری  افزود:  دولت  سخنگوی 
را صادر  غنی سازی 2۰ درصد  راه اندازی  گذشته دستور 
کرد و از ساعاتی پیش پس از انجام اقدامات اولیه از قبیل 
تحویل  و  اتمی  انرژی  بین المللی  آژانس  به  اطلاع رسانی 
پرسشنامه طراحی بر مبنای تعهدات پادمانی کشور، فرآیند 
تزریق گاز شروع شد و تا ساعاتی دیگر اولین محصول یو 

اف ۶ به دست خواهد آمد.
ایران 2 سال پس از خروج یک جانبه آمریکا از برجام 
در  تعهداتشان  به  عمل  در  اروپایی  طرف های  تعلل  و 
این توافق، گام هایی را تحت نظارت آژانس برای کاهش 

تعهداتش آغاز کرد.
بر این اساس، ایران ۱۵ دی ماه ۱۳۹۸، با صدور بیانیه ای 
آخرین گام کاهش تعهدات برجامی خود را اعلام کرد که 
طبق آن، تهران دیگر هیچ محدودیتی در حوزه عملیاتی 
)شامل ظرفیت غنی سازی، درصد غنی سازی، میزان مواد 
غنی شده و تحقیق و توسعه( نخواهد داشت و از این پس 
برنامه هسته ای ایران فقط بر اساس نیازهای فنی خود پیش 
خواهد رفت و همکاری با آژانس بین المللی انرژی اتمی نیز 

طبق روال ادامه می یابد.
روسیه: غنی سازی ۲۰ درصدی اورانیوم ناقض 

ان.پی.تی نیست
میخاییل اولیانوف نماینده دائم روسیه در سازمان های 
بین المللی در وین در واکنشی سریع با اشاره به اینکه آغاز 
فرآیند غنی سازی اورانیوم با غنای 2۰ درصد در پی مصوبه 
مجلس شورای اسلامی ایران قابل پیش بینی بود و تحول 
تازه ای نیست، اظهار داشت: این اقدام با عادی سازی برجام، 

برگشت پذیر است.
در  تعهدات خود  از  ایران  بیشتر  عدول  از  افزود:  وی 
ذوق زده  )برجام(  مشترک  اقدام  جامع  برنامه  چارچوب 
نیستیم اما دلیلی برای بزرگنمایی کردن این موضوع )آغاز 
غنی سازی اورانیوم تا  سطح 2۰ درصد( وجود ندارد. برنامه 
هسته ای ایران همچنان شفاف و قابل راستی آزمایی است. 
باید بر احیای اجرای کامل و جامع معامله هسته ای )برجام( 
تمرکز کنیم. ماریا زاخارووا سخنگوی وزارت امور خارجه 
روسیه نیز تأکید کرد که تمام فعالیت های هسته ای ایران 
تحت نظارت بازرسان آژانس بین المللی انرژی اتمی انجام 
می گیرد و غنی سازی 2۰ درصدی اورانیوم توسط ایران 

پیمان ان پی تی را نقض نمی کند.
وی با بیان اینکه همه اطلاعات تأییدشده در این زمینه 
از طریق آژانس بین المللی انرژی اتمی به دست می آید، 
بر  اتمی  انرژی  بین المللی  آژانس  بازرسان  داشت:  اظهار 
اقدامات تهران که از پیش آژانس را در مورد برنامه های 

و همه  با شفافیت عمل می کند  و  مربوطه مطلع کرده 
تشریفات پیش بینی شده در موافقت نامه پادمان های آژانس 

را اجرا می کند، نظارت می کنند.
سخنگوی وزارت خارجه روسیه گفت: این مسئله هیچ 
ارتباطی با رعایت تعهدات ایران در برجام و پیمان عدم 
انتشار سلاح هسته ای )ان پی تی( ندارد. از این نظر هیچ 
ندارد. همه مواد غنی شده  ایرانی وجود  به طرف  ایرادی 
تا سطح 2۰ درصد تحت کنترل آژانس بین المللی انرژی 
اتمی قرار دارد. آژانس هیچ شواهدی از تبدیل آن برای 
به کارگیری برای اهداف اعلام نشده ناقض پیمان ان پی تی، 

ثبت و گزارش نکرده است.
سخنگوی وزارت خارجه روسیه گفت: در سال های اخیر 
جامعه جهانی به طور کامل به این واقعیت پی برد که دلیل 
اولیه این گونه موارد انحراف از توافق ها، نقض مکرر و منظم 
تعهدات بین المللی از سوی آمریکا است که به رغم ماده 
2۵ منشور سازمان ملل قطعنامه 22۳۱ را اجرا نمی کند 
و به طور هدفمندانه موانع برای اجرای آن از سوی سایر 

کشورها ایجاد می کند.
چین خواستار خویشتنداری همه طرفها شد

وزارت خارجه چین هم در واکنش به تصمیم جمهوری 
اسلامی ایران برای افزایش درصد غنی سازی اورانیوم، از 
همه طرف ها خواست آرامش و خویشتنداری خود را حفظ 
کنند. اعلام کرد: ما از آنچه ایران اعلام کرده است اطلاع 
یافتیم. این سخنگو ادعا کرد: اگر آنچه آن ها )ایران( اعلام 
کرده اند عملی شود، انحراف شایان توجه از تعهدات برجام 
پیامدهای  اشاعه سلاح های هسته ای  عدم  برای  و  است 

جدی خواهد داشت.
استانو گفت: آژانس بین المللی انرژی اتمی هنوز اجرایی 
شدن این اقدام را تأیید نکرده است. ارزیابی ما از برنامه 
انجام  کشور  این  که  اقداماتی  اساس  بر  ایران  هسته ای 
می دهد و همچنین تائیدیه های آژانس صورت می گیرد و 

نه بر اساس اعلامیه هایی که صادر می شود.
آژانس: گروسی گزارش غنی سازی ۲۰ درصدی 

را به شورای حکام ارائه می دهد
یک سخنگوی آژانس بین المللی انرژی اتمی خبر داد 
که گزارش مدیرکل این سازمان درباره آغاز فرایند تولید 
اورانیوم با غنای 2۰ درصد در مجتمع غنی سازی شهید 
علی محمدی )فردو( به اعضای شورای حکام ارائه خواهد 
شد. این سخنگو اعلام کرد که بازرسان آژانس فعالیت های 
صورت گرفته در کارخانه غنی سازی سوخت فردو را زیر 
نظر داشته اند. بر اساس اطلاعات آن ها، انتظار می رود که 
رافائل گروسی مدیرکل آژانس گزارشی را در این رابطه به 

اعضای شورای حکام ارائه کند.

ادعای آمریکا: 
غنی سازی ۲۰ درصدی اخاذی هسته ای است

تولید  آغاز  به  آمریکا  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
اورانیوم تا غنای 2۰ درصد نیز واکنش نشان داد و ادعا 
کرد: غنی سازی اورانیوم تا 2۰ درصد در فردو توسط ایران 
یک تلاش آشکار برای افزایش کارزار اخاذی هسته ای است، 

تلاشی که همچنان شکست می خورد.
تروئیکا: غنی سازی ۲۰ درصدی متوقف شود

سه کشور اروپایی عضو برجام بدون اشاره بی عملی خود 
در قبال تعهدات برجامی، با صدور بیانیه ای مشترک نسبت 
به آغاز فرایند تولید اورانیوم تا غنای 2۰ درصد در تأسیسات 
فردو ایران ابراز نگرانی کردند. در این بیانیه »قویاً« از ایران 
خواسته شده تا بدون فوت وقت غنی سازی 2۰ درصدی 

را متوقف کند.
کارشناس ارشد امور ایران: بازگشت آمریکا به 

برجام شرایط بهتری را به وجود می آورد
انستیتو  ایران  امور  ارشد  کارشناس  دونایوا  یلنا 
شرق شناسی وابسته به آکادمی علوم روسیه گفت: اکنون 
کوتاهی  خود  تعهدات  اجرای  در  غربی  طرف های  که 
کرده اند حق ندارند درباره برجام ابراز نگرانی کنند و بهتر 
است بپذیرند که خود آنها مسئول شرایط به و جود آمده 

هستند.
آلمان  و  فرانسه  انگلیس،  ندارم  شک  داد:  ادامه  وی 
به خوبی می دانند که تا چه اندازه در مورد تأمین حقوق 
سازوکار  و  داشته اند  ضعیفی  عملکرد  برجام  در  ایران 
اینستکس که این همه درباره آن تبلیغ شد که می بایست 
تجارت ایران و اروپا را تسهیل کند و کشورهای دیگر به آن 
می پیوستند به شکل نیمه فعال مانده است که عملاً هیچ 

منفعتی از آن نمی توان برد.
دونایوا با تأکید بر لزوم حفظ برجام گفت: هنوز فرصت 
برای بازگرداندن برجام به حالت اولیه و برقراری موازنه بین 

تعهدات و حقوق در این توافق بین المللی وجود دارد.
وی گفت: امید بسیاری برای بازگشت آمریکا به برجام 
در دوره ریاست جمهوری جو بایدن وجود دارد زیرا موارد 
نقض این توافق از سوی دولت ترامپ وضع دشواری را به 
وجود آورد که با رفتار توأم با شکیبایی ایران و طرف های 
دیگر برجام، از پیامدهای کارشکنی های طرف آمریکایی در 
اجرای تعهدات خود به ویژه اعمال تحریم های یک جانبه 
کاسته شد. دونایوا گفت: شکی ندارم با بازگشت آمریکا به 
برجام و پایبندی طرف های دیگر به تعهدات خود، شرایط 
بهتری برای اجرای این توافق بی نظیر به وجود می آید که 
تأثیر مثبتی بر امور منطقه ای و ثبات راهبردی در سطح 

بین المللی خواهد گذاشت.
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وزیران خارجه مصر، اردن، فرانسه 
در  قاهره  در  را  نشستی  آلمان  و 
راستای تلاش برای احیای روند صلح 
فلسطین و رژیم صهیونیستی برگزار 

کردند.
به گزارش »هم قلم« ، به نوشته 
العربی،  القدس  فرامنطقه ای  روزنامه 
مصر،  کشور  چهار  خارجه  وزیران 
اردن، فرانسه و آلمان گام های ممکن 

برای پیشبرد روند صلح در خاورمیانه و ایجاد فضای 
مناسب برای ازسرگیری مذاکرات بین اسرائیلی ها و 

فلسطینی ها را بررسی کردند.
این گروه چهارجانبه که برای اولین بار در ماه فوریه 
2۰2۰ در مونیخ و سپس در سپتامبر نشست برگزار 
کرده، اعلام کرد، نشست بعدی خود را در پاریس برگزار 
خواهد کرد بدون این که زمانی برای آن مشخص کند.

در کنفرانس خبری مشترک بعد از نشست ایمن 
الصفدی، وزیر خارجه اردن اعلام کرد، این گروه برای 
ممانعت از هرگونه تلاشی که منجر به نابودی راهکار دو 

کشوری می شود، اقدام خواهد کرد.
اعلام  همچنین  گروه  این 
واحد   ۸۰۰ احداث  برای  اسرائیل 
شهرک های  در  جدید  مسکونی 
محکوم  را  اشغالی  باختری  کرانه 

کرد.
وزیر خارجه اردن تصریح کرد، 
به صلح  برای دستیابی  گروه  این 
فراگیر از طریق راه حل دو کشوری 

تلاش می کند و جایگزین آن همان یک دولت است.
آیا  باید بگوید  ادامه داد: در این صورت جهان  او 
می پذیرد دولتی براساس سیستم آپارتاید شکل بگیرد.

گفت:  نیز  فرانسه  خارجه  وزیر  لودریان،  ایو  ژان 
شهرک سازی اسرائیل برخلاف قانون بین المللی است 
فلسطین  کشور  تشکیل  فرصت  از  یابد  ادامه  اگر  و 

می کاهد.
در بیانیه مشترک این گروه بر عزم چهار کشور برای 
همکاری با دولت جو بایدن، رئیس جمهوری منتخب 

آمریکا جهت احیای روند صلح تاکید شده است.

تاکید عربی- اروپایی بر همکاری با بایدن 
برای حمایت از صلح خاورمیانه

 ناکامی ائتلاف سعودی - اماراتی در حمله نظامی 
علیه الحدیده یمن

 تلاش نیروهای متجاوز سعودی اماراتی و مزدوران 
شان در یمن جهت پیشروی در تعدادی از محورهای 

نبرد در شماری از جبهه های جنگ ناکام ماند.
به گزارش »هم قلم« به نقل از پایگاه خبری لبنانی 
" العهد" ، ائتلاف متجاوز سعودی اماراتی با این اقدام 

خود آتش بس اعلام شده در الحدیده را نقض کرد.
مزدوران تجاوزگر سعی داشتند تا به غرب منطقه 
"حیس" واقع در استان الحدیده نفوذ کنند اما پس از 
مقابله ارتش یمن و کمیته های مردمی با آنان مجبور 

به عقب نشینی شدند.
در همین راستا یک مقام نظامی وابسته به ارتش 
یمن و کمیته های مردمی شدت گرفتن تنش از سوی 
نیروهای متجاوز و مزدوران در الحدیده را محکوم کرد 
و آنها را از ارتکاب هر گونه اقدام احمقانه ای برحذر 

داشت .
داد که شدت گرفتن  در عین حال هشدار  وی 
تنش برای پایتخت های کشورهای متجاوز پیامدهای 
منفی سنگینی به همراه خواهد داشت همان گونه که 
سرتیپ " یحیی السریع " سخنگوی رسمی نیروهای 
مسلح یمن نیز چندی پیش بر این موضوع تاکید کرد.

ائتلاف متجاور سعودی اماراتی تا کنون بیش از 
بار ظرف 2۴ ساعت گذشته آتش بس را در   2۱۵
جبهه های نبرد در استان الحدیده نقض کردند و در 
همین راستا در مناطق "الجبلیه" و " التحیتا" و " 
 " الخمسین   " نزدیکی خیابان  کیلومتر ۱۶" و در 

استحکامات نظامی برپا کردند.  
رئیس و اعضای تیم ملی تجدید مواضع در الحدیده 
در ارتباط با شدت گرفتن تنش از سوی کشورهای 
متجاوز در این استان و ادامه یافتن بمباران و گلوله 
باران آن از سوی نیروهای متجاوز نامه شدیداللحنی 
تقدیم رئیس هیات سازمان ملل کردند که در نتیجه 
ویژه  سالن  باران  گلوله  جمله  از  شده  یاد  حملات 
مراسم زنانه در محله "الحوک" شماری از غیرنظامیان 

به شهادت رسیدند.
عربستان با تشکیل یک ائتلاف با برخی کشورهای 
عربی و حمایت آمریکا و رژیم صهیونیستی از فروردین 
سال ۹۴ به کشور فقیر یمن حمله کرده که در طول 
شش سال گذشته هزاران نفر از مردم از این کشور 
اسلامی را شهید و دهها هزار نفر دیگر را مجروح کرده 

است.

ارتش روسیه به سامانه جدید 
اس۳۵۰- مجهز می شود

نیروی  تجهیز  های  برنامه  روسیه  دفاع  وزارت   
هوافضای روسیه در سال 2۰2۱ را به تسلیحات جدید 
اعلام کرد که تحویل مجموعه های پدافند موشکی 
جدید اس-۳۵۰ موسوم به »ویتیاز« مهمترین آنهاست.

روسیه  وستی  تلویزیونی  شبکه  ایرنا،  گزارش  به 
روز شنبه با اعلام این گزارش به نقل از منابع وزارت 
موشکی  گردان  نخستین  کرد:  اعلام  روسیه  دفاع 
روسیه امسال به مجموعه های پدافند موشکی اس-

۳۵۰ مجهز می شود.سامانه های اس-۳۵۰ می تواند 
در عرض ۵ دقیقه برای بکارگیری آماده شود که از 
امتیازات آن محسوب می شود.  در هفت سال آینده 
هوافضای  نیروی  اختیار  در  اس-۳۵۰  سامانه   ۱۴۴
روسیه قرار می گیرد.  نیروی هوافضای روسیه در سال 
جاری تسلیحات موشکی پانتسیر-اس و سامانه پدافند 
دریافت  موشکی  گردان  دو  برای  اس-۴۰۰  موشکی 
اس-۳۵۰  موشکی  پدافند  تسلیحات  کرد.   خواهد 
یا ویتیاز، دارای برد حدود ۱۵۰- 2۰۰ کیلومتر جزو 

تسلیحات میان و کوتاه برد روسیه محسوب می شود.
توانایی های اس-۳۵۰ چند برابر تسلیحات پدافند 
هوایی اس-۳۰۰ است. سکوی تسلیحات اس-۳۵۰ در 
مقایسه با اس-۳۰۰ که گنجایش چهار موشک دارد 
پیشرفته تر است و می تواند ۱2 موشک را در خود 
جای دهد. سامانه اس-۳۵۰ همچنین می تواند بطور 
همزمان چندین هدف هوایی را شناسایی و به سوی آن 

موشک پرتاب کند.

تظاهرات حامیان ژاپنی ترامپ 
در توکیو

صدها تن از هواداران ژاپنی ترامپ با تظاهرات در 
خیابان های توکیو، ادعای تقلب در انتخابات ریاست 

جمهوری آمریکا را تکرار کردند.
به گزارش روز جمعه ایرنا، خبرگزاری رویترز اعلام 
کرد که در جمع حدود یک هزار حامی ژاپنی ترامپ 
که پرچم های آمریکا را در دست داشتند، اعضای فرقه 
»دانش شاد« نیز دیده می شدند. این فرقه که برآورد 
می شود ۳۰ هزار عضو داشته باشد، معتقدند که چین 
و کره شمالی به دنبال حمله هسته ای به ژاپن و به 
استعمار کشاندن آن هستند.عده ای از شرکت کنندگان 
در این مراسم نیز پرچم ارتش ژاپن در دوران جنگ 
جهانی دوم را در دست داشته و برخی نیز با حمل 
شعارنوشته هایی نتایج انتخابات ۱۳ آبان آمریکا را زیر 
توکیو  تظاهرات  رویترز،  نوشته  بودند.به  برده  سؤال 
کاپیتول  به  ترامپ  هواداران  هجوم  از  پیش  ساعاتی 
هیل برگزار شد. چهارشنبه )۱7 دی( و پس از پایان 
از  تن  صدها  هوادارانش،  جمع  در  ترامپ  سخنرانی 
حامیان وی به ساختمان کنگره که مشغول بررسی آراء 
گزینشگران بود، هجوم برده و روند تائید نهایی نتایج 

انتخابات ۱۳ آبان را دچار وقفه کردند.

سناتور جمهوری خواه: ترامپ استعفا کند
کرد،  اعلام  آمریکا  کنگره  سناتور جمهوری خواه 
دونالد ترامپ در پی حمله حامیانش به مقر کنگره در 

روز چهارشنبه گذشته باید استعفا کند.
سناتور  تومی،  پت  قلم«،  »هم  گزارش  به 
جمهوری خواه از ایالت پنسیلوانیا در کنگره آمریکا در 
گفت وگو با شبکه تلویزیونی ان بی  سی گفت: به نظرم 
برای کشور ما بهتر است که رئیس جمهوری استعفا 

کند و در اسرع وقت برود.
او اضافه کرد: اعتراف می کنم این شاید راه حل 
ترجیحی نباشد، اما به نظرم بهترین راه حل خواهد 

بود.تومی روز شنبه به فاکس نیوز گفته بود، ترامپ 
تخلفاتی مرتکب شده که مستحق برکناری از قدرت 
اشاره کرد، مطمئن  است.این سناتور در عین حال 
نیست آیا سنا گامی در این مسیر برخواهد داشت 
یا نه به خصوص که ترامپ تنها ۱۱ روز دیگر دوره 

ریاست جمهوری اش پایان می یابد.
او همچنین نسبت به امکان سیاسی کردن تدابیر 
مجلس  چراکه  کرد  نگرانی  ابراز  ترامپ  برکناری 
نمایندگان تحت کنترل دموکرات ها قصد دارد از فردا، 

دوشنبه اقدامات علیه ترامپ را کلید بزند.

بین المللی
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وینگر ایرانی برایتون اظهار داشت: زمانی که باشگاهی 
از هلند برای مذاکره پا پیش می گذارد، حس خیلی 
خوبی به من دست می دهد؛ اینکه درهای بازگشت به 

هلند همیشه به روی من باز است، ایده زیبایی است.
در  جهانبخش  علیرضا  قلم«،  »هم  گزارش  به 
درباره  اینترنشنال  فوتبال  با سایت هلندی  گفت وگو 
کرد:  خاطرنشان  هلند  فوتبال  در  حضورش  دوران 
توصیف چیزی که هلند به فوتبالم داده برایم غیرممکن 
است. پنج سال حضور در هلند برایم به گونه ای بود که 
انگار در خانه ام هستم. من تا آنجا که می توانستم تلاش 
کردم تا از آنجا و مردم آن کشور یاد بگیرم. هلند به من 
این فرصت را داد تا در اروپا فوتبال بازی کنم و آن زمان 

بهترین زمان عمرم بود. من واقعا هلند را دوست دارم.
وی درباره احتمال بازگشتش به هلند خاطرنشان 
کرد: تابستان اخیر با باشگاه هایی از کشورهای مختلف 
از جمله هلند مذاکراتی داشتیم. زمانی که باشگاهی از 
هلند برای مذاکره پا پیش می گذارد، حس خیلی خوبی 
به من دست می دهد. اینکه درهای بازگشت به هلند 
همیشه به روی من باز است، ایده زیبایی است. آژاکس، 
پی اس وی آیندهوون، فاینورد و AZ آلکمار همیشه 
فوتبال سطح خوبی ارائه می کنند و در رقابت های لیگ 

قهرمانان اروپا و لیگ اروپا هم بازی می کنند.

پنجره  در  گفت:  پایان  در  برایتون  ایرانی  وینگر 
نقل وانتقالات زمستانی دوباره صحبت هایی در این مورد 
خواهیم کرد، اما هنوز تصمیمی نگرفته ام. این اولین 
دوره دشوار دوران حرفه ای من نیست. من یک مبارز 
هستم و برای فرصت بازی پیدا کردن، به جنگیدن ادامه 
خواهم داد. برای بازی در بالاترین سطح به اروپا آمدم. 
حالا هم با حضور در لیگ برتر در بالاترین سطح فوتبال 
اروپا هستم، اما بودن در این سطح برایم کافی نیست 

و می خواهم چیزی از خودم در این لیگ باقی بگذارم.
تیم های  در  بازی  است جهانبخش سابقه  گفتنی 
نایمخن و آلکمار را در کارنامه خود دارد و حالا سومین 
سر  پشت  را  انگلیس  برایتون  در  خود  حضور  فصل 
می گذارد. جهانبخش در سال 2۰۱۸ آقای گل اردیویزه 

هلند شد.

جهانبخش: من یک مبارز هستم؛ 
پیشنهادهای هلندی حس خوبی به من می دهد

فدراسیون کشتی »عباس جدیدی« قهرمان جهان 
و المپیک را به عنوان نماینده ایران در انتخابات شورای 

کشتی آسیا معرفی کرد.
کشتی  شورای  انتخابات  قلم«،  »هم  گزارش  به 
روز  این شورا،  برای مشخص شدن هفت عضو  آسیا 
2۳ فروردین ماه ۱۴۰۰ در خلال رقابت های کشتی 

قهرمانی آسیا در قزاقستان برگزار می شود.
فدراسیون کشتی عباس جدیدی قهرمان جهان و 
المپیک را به عنوان نماینده ایران در این انتخابات معرفی 
شورای  دبیرکلی  پست  نامزد  همچنین  کرد.جدیدی 

کشتی آسیا خواهد شد.
رقابت های گزینشی قاره آسیا 2۰ تا  22 فروردین 
۱۴۰۰ و رقابت های قهرمانی آسیا روزهای 2۳ تا 2۸ 
فروردین ۱۴۰۰ در شهر آلماتی قزاقستان برگزار خواهد 
شد.در کشتی فرنگی علیرضا نجاتی، محمدعلی گرایی 
و امیر قاسمی منجزی در پیکارهای جهانی سال 2۰۱۹ 
موفق به کسب سهمیه المپیک در وزن های ۶۰، 77 و 

۱۳۰ کیلوگرم شدند و نمایندگان کشورمان باید برای 
کسب سهمیه در اوزان ۶7، ۸7 و ۹7 کیلوگرم نیز در 
2 رقابت گزینشی قاره آسیا و گزینشی جهانی تلاش 

کنند.
در کشتی آزاد نیز رضا اطری، حسن یزدانی و یدالله 
محبی در پیکارهای جهانی سال 2۰۱۹ موفق به کسب 
سهمیه در وزن های ۵7، ۸۶ و ۱2۵ کیلوگرم شدند و 
نمایندگان کشورمان باید در وزن های ۶۵، 7۴ و ۹7 

کیلوگرم در پیکارهای گزینشی حضور یابند.

ساله   ۱2 بوکسور  صادقی«  »سام 
بوکس  فدراسیون  سوی  از  کرمانشاهی 
آسیا به عنوان یکی از استعدادهای برتر 

این ورزش و آینده سازان مطرح شد.
فدراسیوان  قلم«،  »هم  گزارش  به 
از  نفر  چند  اخیر  ماه  در  آسیا  بوکس 
بوکسورهای نوجوان ساکن در این قاره را 
به عنوان استعدادهای برتر رشته ورزشی 
معرفی کرده است که سام صادقی بوکسور 

نوجوان کرمانشاهی نیز در میان این نفرات جای دارد.
به گفته اشکان طاهری، مربی این بوکسور نوجوان، 
صادقی یک سال و سه ماه است که ورزش بوکس را 

آغاز کرده و تاکنون در چندین دوره رقابت 
های دوستانه پیروز شده است.

صحیح  اجرای  که  است  معتقد  وی 
تکنیک های بوکس، هوشیاری، قدرت و 
انتخاب  آمادگی جسمانی مطلوب دلیل 
این بوکسور نوجوان به عنوان استعداد برتر 

محسوب می شود.
این مربی کرمانشاه با گلایه از هیات 
متاسفانه  گفت:  کرمانشاه  استان  بوکس 
ویژه  به  ورزشکاران  اصلی  حامی  باید  که  هیات 
استعدادهای ورزشی باشد هیچ توجهی به این بوکسور 

نوجوان ندارد.

»جدیدی« نماینده ایران در انتخابات شورای کشتی آسیا شد

بوکسور ۱۲ ساله کرمانشاهی به عنوان استعداد برتر آسیا معرفی شد

 صاحب امتیاز و مدیر مسئول: محمد رضا تقوی فرد
 زیر نظر شورای سردبیری

 لیتو گرافی و چاپ: گل آذین   
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»صمیمی« نامزد کسب عنوان بهترین 
دروازه بان فوتسال جهان شد

جمع  در  کشورمان  فوتسال  ملی  تیم  دروازه بان 
فوتسال  دروازه بان  بهترین  عنوان  کسب  نامزدهای 

جهان در سال 2۰2۰ قرار گرفت.
به گزارش »هم قلم«، »علیرضا صمیمی« گلر تیم 
فوتسال مس سونگون ورزقان و تیم ملی به عنوان 
یکی از ۱۰ گلر برتر فوتسال آقایان جهان در سال 

2۰2۰ انتخاب شد.
پلنت  فوتسال  انتخاب  به  که  لیست  این  در 
از  صمیمی  علیرضا  جز  به  شده،  منتشر  و  اعلام 
دیداک  برزیلی)کورینتیانس(،  لوپز  فرناندو  ایران، 
سوسای  ادواردو  اسپانیایی)بارسلونا(،  اولترای  پلانا 
پرتغالی)وینا آلبالی(، تیاگو مندز برزیلی)اسپورتینگ(، 
خسوس  برزیلی)غیرت(،  هیگوئیتای  لئوناردو 
روناکالیوی  دیگو  استار(،  اسپانیایی)مووی  هرروی 
 )MFK KPRF(آلبرت سایدر روسی ،)برزیلی)بنفیکا

و ویلیان فیلیپه برزیلی )کرونا( حضور دارند.

حضور ۶۰۰ ورزشکار در مرحله اول 
مسابقات تنیس بین المللی کیش

سرپرست موسسه ورزش و تفریحات سالم کیش، 
مسابقات  اول  مرحله  در  ورزشکار   ۶۰۰ شرکت  از 
تنیس کیش در دو سطح ملی و بین المللی خبر داد.

در  پور  فرضی  اله  عزیز  قلم«،  »هم  گزارش  به 
جلسه ای با حضور فرزین ضیا آذری دبیر فدارسیون 
تنیس و عبدالنبی شرفی رئیس هیأت تنیس کیش، 
رسیدن  به حداقل  و  کرونا  وجود  شرایط  با  گفت: 
بین المللی، ۶۰۰  و  ملی  بخش  در  تنیس  مسابقات 
ورزشکار در مرحله اول این مسابقات حضور خواهند 

داشت.
وی همچنین مسابقات یک ماهه تنیس را فرصت 
مناسبی برای معرفی ظرفیت های جزیره در زمینه 
گردشگری ورزشی و همچنین جذب سرمایه گذاران 

علاقمند به فعالیت اقتصادی در کیش دانست.
در ادامه این جلسه نجف پور مدیر امور ورزشی 
از پیش بینی تدابیر و تمهیدات  موسسه ورزش نیز 
لازم برای حضور ورزشکاران در مسابقات تنیس خبر 
داد و افزود: تمامی بازیکنان پس از تست کرونا اجازه 
ورود به مسابقات را خواهند داشت، همچنین قوانین 
و مقررات بهداشتی به صورت جدی پیگیری و اجرا 

خواهد شد.
مسابقات ملی تنیس جام حذفی بانوان و آقایان ، 
مسابقات بین المللی جوانان )ITF( ، تنیس ساحلی 
رقابت  معلولان(  و  ولیچر)ویژه جانبازان  با  تنیس  و 
هایی هستند که اواخر دی ماه درجزیره کیش برگزار 
نظیر  هایی  الملل کشور  بین  بخش  در  و  می شوند 
فرانسه، ترکیه، رومانی، روسیه، آمریکا،مجارستان ، 

سوئد ، سوریه، کانادا ، قزاقستان حضور دارند.

ورزشی


